
ÖĞRENCİLERE
TOMA VE GAZ 

n ANTALYA’da, İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu’nun gözal-
tına alınmasını protesto eden 
vatandaşlar, polis engeli ile 

karşılaştı.  Akdeniz Üni-
versitesi kampüsündeki 
bariyeri aşmaya çalışan öğ-
rencilere polis biber gazıyla 
müdahale etti. n 4’TE 

n ANTALYA Meslek Odaları 
Eşgüdüm Kurulu’nda yapılan 
açıklamada CHP’nin muhtemel 
Cumhurbaşkanı Adayı Ekrem 
İmamoğlu’nun ‘suç örgütü 
lideri’ şüphesi ile gözaltına 

alınması eleştirildi. 

Açıklamada, ”Hukuk işletilme-
den siyasi sonuç doğuracak 
adımlar atılmaktadır. Bu da 
demokrasiye olan güveni 
derinden yaralamaktadır.” 
denildi.  
n 4’TE 

DEMOKRASİ 
AĞIR YARALI

n YAŞANANLARI “19 Mart Demok-
rasi Darbesi” olarak nitelendiren 
CHP Antalya Milletvekili Mustafa 
Erdem,  milletin bu darbeye teslim 
olmayacağını vurguladı. Erdem, 
“Gazetecisinden siyasetçisine, 
oyuncusundan öğrencisine tüm 
topluma saldırıyorlar” dedi. n 4’TE 

Teslim olmayacağız

n PROF. Dr. Mustafa Gürhan Yalçın ise 
Antalya’da su filtresi kullanımına karşı 
olduğunu dile getirerek, “İçerisinde ne 
olduğu bilinmeyen filtreler, yanlış kulla-
nıldığında suyu daha zararlı hale getire-
bilir.” dedi. Doç. Dr. Yasemin 
Leventeli de, “Yağışlar geçen 
yıla göre yüzde 16 oranında 
azaldı. Türkiye, yarı kurak bir 
iklime sahip ve giderek daha 
fazla kuraklaşan bir bölge haline 
geldi.” diye konuştu.    n 5’TE 

KRİTİK UYARI 

n CHP ve Türkiye 
İşçi Partisi ile Antalya 
Barosu, eylemler sonrası 
gözaltına alınan gençle-

rin durumunu yakından 
takip ediyor. Gençlere 
hukuksal destek de veri-
liyor. n HABERI 4'TE

ÖĞRENCILERE 
SAHIP ÇIKTILAR

SU KAYNAKLARI HIZLA TÜKENIYOR 

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, 
Türkiye’nin su kaynakları açısından karşı karşıya olduğu tehlikeye dikkat çek-
ti. Karancı, kişi başına düşen su miktarının yıllar içinde hızla azaldığını belirtti.
                    SU FAKIRI OLUYORUZ 

n TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi, 22 Mart Dünya Su Günü 
kapsamında panel düzenledi. Oda Başkanı 
Mustafa Karancı, “Ülkemizde kişi başına 
düşen yıllık kullanılabilir su miktarı 1.346 
metreküpe düştü. Bu rakam, Türkiye’nin 
su baskısı yaşayan ülkeler arasında yer 
aldığını gösteriyor. Eğer önlem alınmazsa 
ülkemiz yakın gelecekte su fakiri bir ülke 
konumuna gelecek.” dedi.
                    TÜRKIYE KURAKLAŞIYOR
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HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n KESICI, “1 litrelik şişelenmiş 
su için yaklaşık 17 litre su tüketili-
yor. 17 litre suyun yüzde 61’i plas-
tik ham madde üretiminde, yüzde 
16’sı işlenme, yüzde 17’si enerji 
ve sadece yüzde 6’sı içtiğimiz su 
olarak tüketiliyor” dedi. n 2’DE 

SU KANUNU
ÇIKARILMALI
TÜRKİYE Tabiatını Ko-
ruma Derneği (TTKD) 
bilim danışmanı Dr. Erol 
Kesici, bir an önce Su 
Kanunu’nun çıkarılması 
gerektiğini belirti

                    ISRAF INANILMAZ BOYUTTA
n MURATPAŞA Bele-
diye Başkanı Ümit Uysal, 
Kızıltoprak Mahallesi’nde 
düzenlenen iftar sonrası 
önemli açıklamalar yaptı. 
Kırcami imar planlama-

sında hukuki mücadeleyi 
kazandıklarını müjdeleyen 
Uysal, “Kırcami’de çap 
verebilir, inşaatlara izin ve-
rebelir hale gelmiş bulunu-
yoruz” dedi.  n 8’DE 

Kırcami müjdesi

n GENÇ iş insanı 
Orçun Ergün’ün 
trafik kazasında 
hayatını kaybet-
mesi iş dünyasını 
yasa boğdu. ATSO  
Başkanı Yusuf Ha-
cısüleyman, “Çetin 
Ergün’ün kıymetli 
evladı, değerli 
kardeşim Orçun 
Ergün’ü kaybettik. 
Ailesi ve yakınlarına 
sabırlar dilerim.” 
dedi.  n 3’TE 

IŞ DÜNYASI
ÇOK ÜZGÜN

n ANTALYA’da yaşayan A.O., kop-
yalanmış internet sitesinden elektrikli 
süpürge satın almak isterken 15 bin lira 
dolandırıldı. A.O.'nun avukatı İrem Melis 
Lök,  “Bu tarz vakalarla çok karşılaşıyo-
ruz. Her ne kadar yaygın siteler kullanılsa 
da ürün alırken birçok kez kontrol etme-
miz gerekiyor.” dedi. n 3’TE 
                           

Kopya siteyle
dolandırıcılık

n ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, 
Aksu ilçesinde 21 Mart Dünya Orman-
cılık Günü ve Orman Haftası kapsa-
mında fidan dikim törenine katıldı.  
Şahin, “Ağaçlara gözümüz gibi baka-
lım. Fidanın toprakla buluştuktan sonra 
kendisini kurtarması en az 5 yıl sürü-
yor” dedi. n HABERI 7’DE 

Bahar fidanları

n YENİ Alanyalılar Platformu 
iftarına 34 ülkeden 450’yi 
aşkın yerleşik yabancının ka-
tıldı. Alanya Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik, “Bu iftar 
sofrasında bir arada olmamız, 
ortak geleceğimizi hep bera-
ber kurabileceğimizi bizlere 
gösteriyor” dedi. n 6’DA 

Uluslararası iftar sofrası

t 5 LİRA
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HABER

Göl uzmanı emekli akademis-
yen Dr. Erol Kesici, 22 Mart 
Dünya Su Günü öncesinde 
hatırlatmada bulunarak, 

dünyadaki her insanın temiz ve güvenli 
suya erişiminin insan hakkı olduğunu, 
sağlıklı ve huzurlu yaşamın ancak temiz 
ve güvenli suya erişimle sağlanabile-
ceğini söyledi. Dr. Erol Kesici, dünya-
da temiz suya erişimi olmayan insan 
nüfusunun 3,8 milyarı bulduğuna dikkat 
çekti. Su sağlığı krizinin giderek arttığı-
nı kaydeden Dr. Kesici, erişilebilir tatlı 
su miktarının, dünyadaki toplam suyun 
yüzde 1’inden bile az olduğunu söyledi.

DÜNYANIN SADECE YÜZDE 3’Ü TATLI SU
Dünyadaki su oranının yüzde 70 
olmasının yıllardır suya bakışta, onun 
tükenmez bir kaynak olduğunu düşü-
nülmesine yol açtığını ifade eden Dr. 
Erol Kesici, “Oysa dünyadaki suyun 
yüzde 3’ü tatlı su olup, bunun 3’te 2’si 
donmuş buzullarda saklıdır. Tatlı su 
kaynaklarının aşırı oranda çekilmesi so-
nucu artan su krizi, sosyal ve ekonomik 
kalkınmanın sürdürülebilirliğini tehdit 
eden en önemli nedenlerin başında 
gelmektedir” dedi.

YÜZDE 70-80’İ TARIMSAL SULAMA
Neredeyse üretilen her şeyde suya ihti-
yaç olduğunu vurgulayan Dr. Kesici, su 

kaynaklarındaki yetersizliği ekonomik 
kalkınma, insan sağlığı, gıda güvenliği, 
enerji üretimi ve ekosistem açısından 
büyük tehlike olarak gösterdi. Tarımsal 
üretimde su kullanımının yüzde 70-80 
oranlarına kadar çıktığına dikkat çeken 
Dr. Kesici, diğer kullanım alanlarının 
sanayi ve evsel olarak sıralandığını 
açıkladı.

YAŞAMSAL KURAKLIK’ UYARISI
Dünyada 50’den fazla ülkede, her 5 
kişiden 1’inin su kıtlığı yaşadığını 

söyleyen Dr. Kesici, doğada insan 
dışındaki canlı türlerinin de suya 
ulaşımda çok ciddi sorunlar yaşadığını, 
dünya biyolojik çeşitliliğinin su azlığı 
ve kirliliği nedeniyle giderek azaldığını 
kaydetti. Dr. Kesici, “Su kaynaklarının 
bolluğuna güvenerek, suyun bütçesini 
koruyamayan ülkeler, su kıtlığına neden 
olmaktadır. Su yerel değil, küresel bir 
kaynaktır. Suyumuza göre yaşamımızı 
düzenlememek, arz ve talep dengesinin 
sapmasına neden olmaktadır. Suyun aşı-
rı kirletilmesi, ekosistem kayıpları, sera 
gazlarının salınımındaki artış, suyun 
tekrar kullanımıyla ilgili ileri teknolo-
jilerin sisteme dahil edilmemesi, kısaca 
altyapısal sorunların giderilememesi 
yaşamsal kuraklığa neden olmaktadır” 
diye konuştu.

‘OTORİTE’ SORUNU
Dr. Kesici, yer altı sularının birçok 
yerde 200-300 metre derinliklere kadar 
inmesi, obruk sayılarının hızla artışı, 
yağışların ve kalıcı kar örtüsünün azal-
ması ve sıcaklığın son yüzyılların orta-
lama değerinden yaklaşık 2 derece daha 
fazla olmasını da iklim değişiminin en 
önemli etkileri olarak gösterdi. Suya 
ulaşım ve kullanımda çok ciddi sorunlar 
yaşandığını belirten Dr. Kesici, “Bu 
krizin önlenmesinde, suyun adaletli da-
ğıtımı ve önceliğinin doğru yönetilmesi, 

doğru yatırımların zaman geçirmeden 
başka krizlere yer vermemek ilkesiyle 
alınacak bilimsel önlemlerle gecikme-
den alınmalıdır. Su hakkında söz sahibi 
olarak bakanlık, kurum, kuruluş vb. çok 
sayıda otorite olması, ne yazık ki uyum 
içerisinde olunamaması, suyun tüketimi 
ve kirlenmesini hızlandırmaktadır. Ül-
kemizde yıllardır gündemde olan suyun 
yönetiminde otorite sayısının en aza 
indirilmesini de öngören ‘Su Kanunu’ 
bir an önce çıkarılmalıdır” dedi.

1 TİŞÖRT İÇİN 2 BİN 720 LİTRE SU 
Uluslararası alanda geç kalınmış 
İklim Yasası’nın ticari amaçtan daha 
çok doğayı, geleceği korumak amaçlı 
çıkarılması gerektiği çağrısında bulunan 
Dr. Kesici, “Tarımsal ya da endüstriyel 
bir ürünün üretim sürecinde kullanılan 
toplam su miktarı, o üründeki sanal su 
olarak adlandırılır. Örneğin, 1 litrelik 
şişelenmiş su için yaklaşık 17 litre su 
tüketiliyor. Bu 17 litre suyun yüzde 61’i 
plastik ham madde üretiminde, yüzde 
16’sı işlenme, yüzde 17’si enerji ve 
sadece yüzde 6’sı içtiğimiz su olarak 
tüketiliyor. 1 bardak süt (250 ml) için 
225 litre su, 1 kilo çikolata üretimi için 
17 bin 196 litre su, 1 portakal için 50 
litre, 1 adet pamuklu tişört için (250 
gr) 2 bin 720 litre su tüketiliyor” diye 
konuştu. n DHA

1 litre içme suyu için 17 litre su gidiyor

SU KANUNU
ÇIKARILMALI
TÜRKİYE Tabiatını Koruma Derneği (TTKD) bilim danışmanı Dr. Erol Kesici, bir an önce Su Kanunu’nun çıkarılması ge-
rektiğini belirterek, “1 litrelik şişelenmiş su için yaklaşık 17 litre su tüketiliyor. 17 litre suyun yüzde 61’i plastik ham 
madde üretiminde, yüzde 16’sı işlenme, yüzde 17’si enerji ve sadece yüzde 6’sı içtiğimiz su olarak tüketiliyor” dedi.

BAİB Başkanı Ümit Mirza Çavuşoğ-
lu, 2024 yılı Ağustos ayında yeni bir 
yönetmelik yayımlandığına işaret 
ederek, bunun 1 Şubat 2025’te yürürlü-
ğe girdiğini söyledi. Yönetmelikte özel 
istek analizlerinin fiyatının bakanlık 
tarafından belirleneceğinin yer aldığını 
aktaran Çavuşoğlu, “2024 yılında özel 
istek analiz fiyatları 700 TL ile 1300 
TL arasında iken, 3600 TL artı KDV’ye 
çıktı. Yaptığımız görüşmelerde, bu fi-
yatların çok uygun olmadığını, ihracatta 
ciddi kayıplar yaşanacağını dile getir-
dik” dedi. Çavuşoğlu, “Bu analizler, 
ihracatçıların herhangi bir yasal sınırı 
veya herhangi bir zorunluluk olmaksı-
zın kendileri için, yurt dışında herhangi 
bir problemle karşılaşmamak için ve 
herhangi bir zaruri belgeye ihtiyaç duy-

maksızın yapılan analizler. Bu analiz 
fiyatlarının ülkemizdeki kalıntı prob-
lemini artırabileceği söyledik. Çünkü 
ne kadar fazla analiz yapılırsa, bunun 
neticelerinin olumlu olacağını belirttik” 
diye konuştu.

BİR YOL ALMIŞ DEĞİLİZ
Kalıntı problemine ilişkin Avrupa 
Birliği’nden dönüşlerde ciddi oranda dü-
zelmeler olduğunu kaydeden Çavuşoğlu, 
“Son 3 yılda binde 2 seviyelerinden 
binde 1 seviyesine düşüş çok ciddi oran. 
Burada özel istek analizlerinin çok 
önemli yeri olduğunu biliyoruz ve bunun 
böyle olduğunu söyledik. Şu ana kadar 
hala bir yol almış değiliz. Olay biraz mu-
allakta kaldı. En son geçen hafta Tarım 
Bakanlığı ile yaptığımız görüşmede, bu 
yönetmeliğin o maddesinin kaldırılacağı-
nı dile getirdiler. Bununla ilgili yazıları-
mızı tekrar yazdık, cevapları bekliyoruz. 
İnşallah beklediğimiz gibi serbest bırakı-
lır. Çünkü serbest piyasaya ekonomisin-

de bu tip şeylere müdahale edilmemesi 
gerektiği kanaatindeyiz” dedi.

BİLDİRİM SAYISI 137’YE DÜŞTÜ
İlaç kalıntısına yönelik bazıları Bul-
garistan tarafından kaynaklı sorunlar 
yaşanabildiğini ama bu sorunun çok 
ciddi düzeylerde düştüğünü söyleyen 
Çavuşoğlu, “2023 yılında 157 bildi-
rim almışken, 2024’te 137’ye düştü. 
Yaklaşık 4-5 yıl önce bu 300 bildirimin 
üzerindeydi. Yıllara yaygın bir başarı 
söz konusu. Burada tabii özel istek 
analizlerinin rolü çok fazla. Kendi içi-
mizde denetleme yapıldığı için dönüşler 
oldukça azaldı. Yüzde 50’sinin Bulga-
ristan’daki kapıdan, siyasi olaylardan 
kaynaklı, diğer kısmının bizimle ilgili 
olduğunu düşünüyoruz” diye konuştu.

İÇ PİYASAYA SÜRÜLMÜYOR
Çavuşoğlu ayrıca kalıntı nedeniyle iade 
edilen sebze ve meyvelerin iç piyasaya 
sürüldüğü yönündeki iddiaları değer-

lendirdi. Çavuşoğlu, “Bütün ürünler 
kalıntılı denildikten sonra Türkiye’ye 
geri gönderiliyor. Edirne’de işlemler 
gerçekleştiriliyor, orada görüyoruz ki 
beklenen kadar da kalıntı çıkmıyor 
aslında. Burada da ithal işlemlerine 
tabi tutuluyor. Geri dönen ürünler, çok 
sıkı bir ithalat rejimine tabi tutuluyor. 
TIR’ın içindeki kalıntı bildirilmeyen 
ürünler bile analize tabi tutuluyor. Eğer 
herhangi bir kalıntı varsa imha ediliyor. 
Özellikle ülkemizin değerlerinin üze-
rinde bir değer çıkmışsa imha ediliyor 
ya da limitlerde olan ülkelere ihracat 
için izin verilebiliyor. Kesinlikle altını 
çizerek belirtmeliyiz ki bu tip ürünler 
iç piyasaya sürülmüyor. Zaten piyasada 
da bu ürünleri ayrıştırmak çok kolay. 
Ambalajı çok farklı, işlenmesi çok 
farklı. Bu anlamda kesinlikle müsterih 
olunmasını istiyoruz. Böyle ürünlerin 
yurt içine girmediğinden eminiz, sizler 
de emin olun” dedi. n DHA

İhracatta analiz krizi
İHRACAT ürünü sebze ve meyvelerin zirai ilaç kalıntılarına yönelik özel istek analiz fiyatları 1300 
liradan 3600 liraya yükseltildi.  Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği Başkanı Ümit Mirza Çavuşoğlu, 
bu zammın kalıntı sorununda artışa neden olacağını savundu ve zammın geri çekilmesini istedi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi, son 
yılların en soğuk günlerinin yaşandığı 
bugünlerde Antalya’nın Akseki ilçesi-
ne bağlı Eynif Merası’nda yaşamlarını 
sürdüren yılkı atları için harekete geçti. 
Büyükşehir ekipleri, 90 bin dönüm-
lük merada sürü halinde yaşayan yılkı 
atlarının soğuk kış günlerinde beslenme-
lerini sağlamak amacıyla doğaya yiyecek 
bıraktı. Eynif Merası’nın farklı nokta-
larına bırakılan saman ve yonca balyası 
ile yılkı atları beslenebilecek.  Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Tarımsal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı Araştırma Geliş-
tirme Proje Şube Müdürü Deniz İlaslan, 
yılkı atlarının beslenmelerini sağlamak 
amacıyla yonca ve saman balyası bırak-
tıklarını söyleyerek, “Hayvanlar burada 
yem bulmakta zorlanıyor. Her canlı bizim 
için çok kıymetli. Onların beslenmelerini 
sağlamak amacıyla ara ara saman bırakı-
yoruz” dedi.  n DHA 

Yılkı atları için 
saman bırakıldı

KEMER Ülker-Orduvar Akman Kreş ve 
Gündüz Bakımevi’nde Dünya Su Günü 
dolayısıyla düzenlenen etkinliğe, okul 
müdürü Oya Aslantaş, ASAT Kemer 
Şube Müdürü Nuri Kocadağ, ASAT Ke-
mer Şubesi iş güvenliği uzmanı İbrahim 
Erdal Ünal, Kemer Belediyesi İklim De-
ğişikliği ve Sıfır Atık Müdürü Serap Min-
ta, Kemer Belediyesi çevre mühendisi 
Gizem Gökdemir, öğretmen ve öğrenciler 
katıldı. ASAT Kemer Şube Müdürü Ko-
cadağ, ASAT olarak su ile ilgili yaptıkları 
projelerden bahsederek, suyun ASAT’ta 
nasıl temizlendiği ve insanlara nasıl ulaş-
tırıldığını anlattı. Kemer Belediyesi İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü Serap 
Minta ise öğrencilere suyun önemi ve 
kullanımı ile ilgili bilgiler verdi. Etkinlik-
te öğrenciler, ASAT tarafından hazırlanan 
ve suyun öneminin anlatıldığı ‘Damlanın 
serüveni’ isimli çizgi filmi izledi. Ayrıca 
öğrenciler, öğretmenleri eşliğinde hazır-
ladıkları Dünya Su Günü yazılı şapkaları 
taktı. n DHA

MİNİKLERE 
SU ANLATILDI

GAZİPAŞA ilçesi Çile Mahallesi’nde 
eski muhtarın evinde sobadan çıkan 
yangında maddi hasar oluştu. Olay, Çile 
Mahallesi’nde eski Mahalle Muhtarı 
Nihat Gürkan’ın evinde meydana geldi. 
Sobadan sıçrayan kıvılcımlar nedeniyle 
çıkan yangında, evde bulunan eşyaların 
bir kısmı yanarak zarar gördü. Yangın 
esnasında evde bulunan Gürkan, yangı-
nı güçlükle söndürdüklerini belirterek, 
“Eğer evde olmasaydık, her şey kül 
olabilirdi. Allah bizi korudu. Tüm vatan-
daşlarımızı sobalar konusunda dikkatli 
olmaya çağırıyorum” dedi. Öte yandan; 
olayda can kaybı yaşanmazken, evde 
maddi hasar meydana geldi. Yetkililer,  
soba ve ısıtıcı kullanımıyla ilgili vatan-
daşları dikkatli olmaya davet etti. n İHA 
 

Soba yangını 
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Antalya’da yaşanan kazada 
Başergün Boya ve Cubo 
Boya Yönetim Kurulu Üyesi 
Orçun Ergün, trafik kaza-

sında yaşamını yitirdi.Ergün’ün vefatı 
yakınları ve sevenlerini yasa boğdu. 
Ergün’ün vefatının ardından Antal-
ya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Yusuf Hacısüleyman bir başsağlığı 
mesajı yayımladı.Kaza, dün saat 10.30 
sıralarında Döşemealtı ilçesi Kuzey 
Çevreyolu üzerinde meydana geldi. 
Döşemealtı istikametine seyir halindeki 

Orçun Ergün idaresindeki 07 BBB 15 
plakalı otomobil, aynı istikamette seyir 
halindeki Y.B.’nin kullandığı 07 CAC 
690 plakalı kapalı kasa kamyonete 
arkadan çarptı. Kamyonet sürücüsü 
çarpışmanın şiddetiyle direksiyon 
hakimiyetini kaybederek yol kenarında 
ki bariyerleri parçalayarak şarampole 
devrildi. Sağlık ekipleri hurdaya dönen 
lüks araç sürücüsü Orçun Ergün’ün 
hayatını kaybettiğini belirledi. Genç 
iş insanının trafik kazasına hayatını iş 
dünyasını yasa boğdu.

GENÇ YAŞTA YASA BOĞDU
Ergün’ün vefatının ardından Antalya 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman bir başsağlığı mesajı 
yayımladı.Başkan Hacısüleyman, “Ba-
şergün Boya ve Kimya İnşaat Sanayi 
Ticaret A.Ş.’nin yetkililerinden Mustafa 
Ergün’ün yeğeni, Çetin Ergün’ün kıy-
metli evladı, Başergün Boya ve Cubo 
Boya Yönetim Kurulu Üyesi, değerli 
kardeşim Orçun Ergün’ün vefatını de-
rin bir üzüntüyle öğrendim. Çalışkanlı-
ğı, nezaketi ve örnek kişiliğiyle daima 
hatıralarımızda yaşayacak. Merhuma 
Allah’tan rahmet, başta Ergün ailesi 
olmak üzere tüm yakınlarına sabır ve 
başsağlığı diliyorum” mesajını paylaştı. 
n ERTUĞRUL GÜN

Hacısüleyman: Derin bir üzüntü içindeyiz

İŞ DÜNYASI YASTA
Genç iş insanı Orçun Ergün’ün trafik kazasında can vermesi iş dünyasını yasa boğdu. ATSO Başka-
nı Yusuf Hacısüleyman, “Çetin Ergün’ün kıymetli evladı, Başergün Boya ve Cubo Boya Yönetim Ku-
rulu Üyesi, değerli kardeşim Orçun Ergün’ü kaybettik. Ailesi ve yakınlarına sabırlar dilerim.” dedi

Olay yerine gelen sağlık ekipleri 
hurdaya dönen lüks araç sürü-
cüsü Orçun Ergün’ün hayatını 
kaybettiğini belirledi. Genç iş 
insanının trafik kazasına hayatı-
nı iş dünyasını yasa boğdu.

ANTALYA’DA yaşayan A.O., 
dolandırıcılar tarafından birebir 
kopyalanan ikinci el eşyaların satışa 
sunulduğu ilan sitesinden eşine elekt-
rikli süpürge almak istedi. İlk etapta 
sitenin güvenilir olduğunu zanneden 
A.O., satıcı ile yazıştıktan sonra ürü-
nün fotoğraflarını istedi ve 15 bin lira 
gönderdi. Tekrar ilan sitesine girmek 
istediğinde sayfanın açılmaması ile 
dolandırıldığını fark eden A.O., ürün, 
site görseli ve yazışma kayıtları ile 
savcılığa suç duyurusunda bulundu.

FOTOĞRAFLARINI ÇEKİP 
GÖNDERDİLER 
Dolandırıcıların güven sağlamak 
için gerçek bir satıcı gibi davrandı-
ğını belirten A.O.’nun avukatı İrem 
Melis Lök, İkinci el ev eşyası ve araç 
satılan bilindik bir internet sitesinin 
linki kopyalanarak ilan veriliyor. Mü-
vekkilim de orijinal zannettiği linke 
inanarak piyasaya göre hem popüler 
hem de pahalı bir elektrikli süpürgeyi 
uygun fiyata satın alıyor. Parasını 
gönderdikten sonra linke tıkladığında 
sayfanın açılmadığını fark ediyor ve 
dolandırıldığını anlıyor. Sayfanın ger-
çek bir ilan sitesi gibi görünmesi gü-
ven veriyor. Ürün satıcısı, dolandırıcı 
olduğunu asla belli etmemiş. Ürünün 
fotoğraflarını bile çekip gönderiyor. 
Son derece güven sağlıyor dedi.

SUÇ DUYURUSUNDA BULUNDULAR 
Son zamanlarda oluşturulan kopya si-
telerle vatandaşların mağdur edildiği-
ni kaydeden Lök, Biz de başsavcılığa 
suç duyurusunda bulunduk. Şu anda 
iddianame hazırlandı. Suç, ‘Bilişim 
sistemlerinin araç olarak kullanılması’ 
suretiyle işlendiği için ağır cezada 
dosyası açıldı. Bu tarz vakalarla çok 
karşılaşıyoruz. Her ne kadar yay-
gın siteler aracı olarak kullanılsa da 

alırken birçok kez kontrol ve teyit et-
memiz gerekiyor. Ödemeyi yaptığınız 
şahsın bilgilerini saklamamız gereki-
yor. Bu şekilde ikinci el alışverişler 
yapıldığında da What-
sApp kayıtları, banka 
dekontları, bulunabilecek 
tüm bilgi ve belgelerin 
kayıtlı kalmasını tavsiye 
ediyoruz diye konuştu.

SİTELER AMERİKA’DA 
AÇILIYOR
Adli Bilişim Uzmanı 
Prof. Dr. Ali Murat 
Kırık ise Sahte ikinci el 
ilan siteleri oluşturarak 
vatandaşları düşük ücret-
lerle tuzağa düşürmeye 
çalışıyorlar. Ürünlerin 
birebir fotoğraflarını 
yerleştiriyorlar. Buradaki 
temel amaç; vatandaşla-

rın kişisel verilerini, bilgilerini, banka 
hesaplarını ele geçirmek. Bu linke 
tıklamanızla birlikte banka hesap 
bilgilerinizi, şifrelerinizi sisteme 

giriyorsunuz. Genellikle 
sosyal medya ve internet 
sitelerine vermiş olduk-
ları reklamlar aracılı-
ğıyla bu tuzağa düşü-
rüyorlar. Dolandırıcılar 
bu siteleri kopyalarken 
Amerika’yı kullanıyor, 
siteleri oradan açıyorlar. 
Bilindik alışveriş sitesi-
nin bir harfini iki harfini 
değiştiriyorlar. 
Genelde bu tarz siteler-
de güvenlik sertifikası 
da bulunmuyor. Siz 
buralara giriş yaptığı-
nızda tuzağa düşmüş 
oluyorsunuz dedi. 
n DHA

Kopya siteyle
dolandırıcılık
ANTALYA'da yaşayan A.O., kopyalanmış internet sitesinden elektrikli sü-
pürge satın almak isterken 15 bin lira dolandırıldı. A.O.'nun avukatı İrem 
Melis Lök,  “Bu tarz vakalarla çok karşılaşıyoruz. Her ne kadar yaygın site-
ler kullanılsa da ürün alırken birçok kez kontrol etmemiz gerekiyor.” dedi. KIZILSARAY Mahallesi’nde bölge 

esnafının 5 yıldır baktıkları ve tedavi 
ettirdikleri engelli kedinin ortadan kay-
bolması üzerine güvenlik kameralarını 
inceleyen apartman sakinleri, ‘Karam’ 
isimli kedinin bir kadın tarafından 
sepete konularak götürüldüğünü gördü. 
Güvenlik kamerası görüntülerinde 
kadının yaklaşık 15 dakika boyunca 
çevresindeki kedilerden özellikle siyah 
ve engelli olan kediyi almak için çaba-
ladığı görülmüştü. Mahalle sakinleri 
kadının çevreden birkaç kişi tarafından 
kedinin sahipli olduğunu söylemesi-
ne rağmen kediyi götürdüğünü ileri 
sürmüştü. 

 BENİ YANLIŞ ANLADILAR
  Kendisinin de baktığı çok sayıda 
kedi olduğunu belirten genç kadın, 
“Mahallede bakıyorlar ama kedinin 
yağmur ve sıcakta sokakta yaşayacak 
olması beni üzüyor. Sokakta herkes 
hayvanlara bakıyor. Ama eve almak, 
sıcak bir yuva vermek başka bir şey. 
Sokakta ve sahipsiz olduğu için aldım 
ben. Baktığım engelli çok kedi vardı. 
Gözü görmeyen bir kedim vardı. 8 yıl 
benimle yaşadıktan sonra vefat etti. 
Ayağından engelli bir yavru kedi vardı. 
O da hastanede tedavi ettirirken öldü. 
‘Sağa-sola bakıp çaktırmadan profes-
yonel şekilde almış’ diyorlar. Ama öyle 
bir şey yok. Görüntülerde de kırmızı 
montlu birisi gelmişti, dükkandaki 
numarayı göstermişti. 
Onu arayıp sormamı söylemişti. Ben 
numarayı aradım, 
adam bana kediyi 
almamı söyle-
di. Sonradan 
öğrendiğim ke-
dinin sahibinin 
arkadaşıymış. 
Beni yanlış an-
ladılar” şeklinde 
konuştu. n İHA 

Merak ediliyordu
Karam geri döndü

MUĞLA’nın Bodrum ilçesinde, camcı 
Alaaddin Yıldız (53), iş yerinde boğazı 
kesilerek öldürüldükten sonra üzeri bat-
taniye ile örtülü vaziyette bulundu. Polis, 
cinayetle ilgili soruşturma başlattı. Olay, 
saat 20.00 sıralarında Yaka Mahallesi 
Türkmen mevkisinde meydana geldi. Ma-
hallede camcılık yapan Alaaddin Yıldız’a 
dün akşam saatlerinden itibaren ulaşa-
mayan yakınları durumu polise bildirdi. 
Yıldız’ı evinde bulamayan yakınları ar-
dından iş yerine gitti. İçeri giren yakınları 
üzeri battaniye ile örtülü Yıldız’ı kanlar 
içerisinde gördü. İhbar üzerine bölgeye 
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Yapı-
lan kontrollerde Yıldız’ın boğazı kesilerek 
öldürüldüğü belirlendi. Olay yerinde 
inceleme yapan polis ekipleri çevredeki 

iş yerlerinde çalışan-
ların ifadelerini aldı.
Savcının incelemesi-
nin ardından 4 çocuk 
babası Yıldız’ın cena-
zesi otopsi için Muğ-
la Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı. 
Polis ekipleri olayla 
ilgili soruşturmayı 
sürdürüyor. n DHA 

Vahşi cinayet 

ISPARTA’da Hızırbey Mahallesi’ndeki 
Kule Park’tan silah sesi duyanlar sağ-
lık ve polis ekiplerine ihbarda bulundu. 
İhbarla olay yerine gelen ekipler Y.S.T.’yi 
parkta tabancayla vurulmuş halde buldu. 
Sağlık ekipleri tarafından ilk müdahalesi 
yapılan Y.S.T. hastaneye kaldırılarak teda-
viye alındı. Polis tarafından olay yerinde 
yapılan çalışmada Y.S.T.’yi çıkan tartışma 
sonucu kardeşi S.T.’nin vurduğu tespit 
edildi. Ekipler tarafından yakalanan S.T. 
gözaltına alındı. Olayla ilgili soruşturma 
başlatıldı. n DHA 

Kanlı tartışma

ALANYA Çarşı Mahallesi Kale Yolu 
Caddesi’nde meydana geldi. Park halin-
deki otomobilden henüz belirlenemeyen 
nedenle bir anda dumanlar yükseldi. 
Alevlerin otomobili sardığını görenler 
hemen 112 Acil Çağrı Merkezi’ne ihbarda 
bulundu. İhbarla bölgeye itfaiye ve polis 
ekipleri sevk edildi. Ekiplerin müdahale-
siyle yangın söndürülürken araç tamamen 
kullanılamaz hale geldi. Olayla ilgili 
inceleme başlatıldı. n DHA 

PARK HALINDEKI 
OTOMOBIL YANDI
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Antalya Meslek Oda-
ları Eşgüdüm Kurulu 
İmamoğlu’nun çeşitli 
suçlamalarla gözaltına 

alınmasının ardında bir basın 
açıklaması gerçekleştirdi. Meslek 
odaları son günlerde yaşanan 
gelişmeleri üzüntü ile takip 
ettiklerini duyurdu. İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu’nun çeşitli suç-
lamalarla gözaltına alınması, ka-
muoyunda geniş yankı uyandırdı. 
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından yapılan açıklamaya 
göre, İmamoğlu hem “yolsuzluk” 
hem “terör” suçlamalarıyla karşı 
karşıya. Başsavcılık açıklamada, 
İmamoğlu’nu “suç örgütü lideri 
şüpheli” olarak nitelendirdi.  
Aynı operasyonlarda aralarında 
Şişli Belediye Başkanı Resul 
Ekrem Şahan ve sanatçı Ercan 
Saatçi’nin de olduğu yaklaşık 
100 kişi gözaltına alındı. Antalya 
meslek odaları son günlerde yaşa-
nan gelişmeler üzerine bir açıkla-
ma yaparak gelişmeleri üzüntü ile 
takip ettiklerini duyurdu. 

DEMOKRASİNİN RUHUNU 
ZEDELİYOR
Antalya Meslek Odaları Eşgüdüm 
Kurulu tarafından yapılan yazılı 
açıklamada, “Bu sürecin siyaset 
üstü bir yaklaşım gerektirdiği-
nin bilincindeyiz. Halk iradesi, 
demokratik sistemin vazgeçilmez 
temelidir. Seçme ve seçilme 
hakkı, yalnızca bireylerin değil, 
toplumun tümünün kazanımıdır. 
Son günlerde yaşanan gelişmeler, 
bu kazanımlara yönelik ciddi bir 
tehdit oluşturmakta, demokra-
sinin ruhunu zedelemektedir.” 
denildi. 

ZARARI YİNE TOPLUMSAL 
DÜZEN GÖRECEK
Seçimle göreve gelmiş yerel 
yöneticilerle ilgili alınan kararlar 
ve uygulamalar, kamuoyunda 
haklı bir kaygı ve tepki yarattı-
ğına dikkat çekilen açıklamada, 
“Halkın sandıkta verdiği kararla-
rın görmezden gelinmesi ya da bu 
iradenin zayıflatılmasına yönelik 
adımlar, demokratik toplum 
düzenine zarar vermektedir. Hak, 
hukuk ve adalet kavramlarından 
uzaklaşılması halinde en büyük 
zararı yine toplumsal düzen 
görecek. Demokratik bir ülkede, 
iddialar ve soruşturmalar şeffaflık 
ve hukukun üstünlüğü ilkeleri 
çerçevesinde yürütülmelidir. 
Ancak görüyoruz ki hukuk işle-
tilmeden, siyasi sonuç doğuracak 

adımlar atılmaktadır. Bu da top-
lumsal barışı ve demokrasiye olan 
güveni derinden yaralamaktadır” 
ifadelerine yer verildi. 

TOPLUM REFAHINI OLUMSUZ 
ETKİLEYECEK
Antalya Meslek Odaları Eşgüdüm 
Kurulu açıklamasında “Bizler, 
anayasadan gücünü alan mes-
lek odaları olarak bu gidişattan 
rahatsızlık duyduğumuzu açıkça 
ifade ediyoruz. Hukukun siyasal-
laştırılmasına, halk iradesinin yok 
sayılmasına sessiz kalmamız bek-
lenemez. Antalya Meslek Odaları 
Eşgüdüm Kurulu olarak, toplumu 
etkileyecek tüm konuları bilimsel 
ve teknik bir bakış açısıyla değer-
lendirerek toplum yararına olan 
görüşlerimizi yetkililerle paylaş-

tık, paylaşmaya devam edeceğiz. 
Öngördüğümüz tüm tehlikeler 
ve riskler konusunda objektif 
uyarılarda bulunduk, bulunma-
ya devam edeceğiz. Daha yeni, 
18 Mart Çanakkale Zaferi’nin 
yıl dönümünde ülkece birlik 
beraberlik ve dayanışma ruhunu 
yaşamışken gelişen bu süreç, 
ülkemizin birlik ve beraberli-
ğini bozacak, toplum refahını 
olumsuz etkileyecek girişimlere 
sebebiyet verecek” denildi. 

 HUKUK DEVLETİNİ 
SAVUNMAYA DEVAM EDECEĞİZ
Tüm yetkililere bir çağrıda 
bulunduklarını ifade eden An-
talya Meslek Odaları Eşgüdüm 
Kurulu, “Adaletin, en çok sizin 
için değerli olması gerektiğini; 
toplumun huzurunu bozacak 
davranışlardan kaçınmanın ise 
asli sorumluluğunuz olduğunu ha-
tırlatma gereği duyuyoruz. Adaleti 
sağlamak devletin, adaletin yanın-
da olmak ise hepimizin en temel 
görevidir. Hak, hukuk ve adaletin 
toplum hayatında hak ettiği yeri 
bulması en büyük temennimizdir. 
Devletin temel fonksiyonlarından 
olan adalet yürürlükten kalkarsa, 
toplumu bir arada tutan çekir-
dek de dağılır. Bu yüzden tüm 
devlet kurumlarının Anayasal ve 
kanunla verilmiş görev tanımları 
dışına çıkmaması gerekmektedir. 
Adalet ve hukukun vazgeçilmez 
olduğunu hatırlatır, kişiye olaya 
ve duruma göre değil, her koşulda 
daima demokratik hukuk devletini 
savunmaya devam edeceğimizi 
kamuoyuna saygıyla bildiririz.” 
Açıklamasına yer verildi.  
n ERTUĞRUL GÜN

DEMOKRASİ 
AĞIR YARALI

ANTALYA MESLEK ODALARINDAN İMAMOĞLU TEPKİSİ: ÜZÜNTÜ DUYUYORUZ!

Antalya Meslek Odaları Eşgüdüm Kurulu’nda yapılan açıklamada CHP’nin muhtemel 
Cumhurbaşkanı Adayı Ekrem İmamoğlu’nun ‘suç örgütü lideri’ şüphesi ile gözaltına 
alınması eleştirildi. Açıklamada, ”Hukuk işletilmeden siyasi sonuç doğuracak adım-
lar atılmaktadır. Bu da demokrasiye olan güveni derinden yaralamaktadır.” denildi.

EKREM İmamoğlu’nun gözaltına alınması, Antal-
ya'da  önceki akşam yeniden protesto edildi. Emek 
ve Demokrasi Güçleri üyesi grup, Aydın Kanza Parkı 

önünde toplanıp, Cumhuriyet Meydanına yürümek 
istedi. Bu sırada, polisle göstericiler arasında arbede 
yaşandı. Yapılan görüşmelerin ardından yürüyüşlerine 
izin verilen grup, Cumhuriyet Meydanına geldikleri 
sırada polis bariyerlerini aşmaya çalıştı. Polis gösteri-
cilere biber gazıyla müdahale etti. Olaylar sırasında 2 
gösterici yaralandı.

ÖĞRENCİLERE BİBER GAZI
Antalya’da polisin biber gazıyla müdahale ettiği 
öğrenciler ve vatandaşlar, kaldırım ve refüjlerdeki 
turunç ağaçlarından meyve toplayarak karşılık verdi. 
Göstericiler, biber gazının etkisinden kurtulmak için 
yüzlerine turunç sürdü. Antalya’nın kaldırım ve refüj-
lerinde bulunan turunç ağaçlarının portakalı andıran 
meyvesi, sadece reçel olarak tüketilebiliyor. Antalya 
dışından gelen birçok ziyaretçinin portakal zannettiği 
bu meyvenin tadı oldukça acı. n DHA

DEMOKRASİ İÇİN
EYLEM YAPTILAR 
Ekrem İmamoğlu'nun gözaltına alınmasını Antalya’da protesto eden va-
tandaşlar, polis engeli ile karşılaştı.  Akdeniz Üniversitesi kampüsündeki 
bariyeri aşmaya çalışan öğrencilere de polis biber gazıyla müdahale etti.

İmamoğlu’nun tutuklanmasını 
protesto etmek için yapı-
lan gösterilere katılan CHP 
Antalya Milletvekili Mustafa 
Erdem,  “19 Mart Demokrasi 
Darbesi” ne tüm Türkiye tepki 
gösteriyor. Halkta karşılığını 
kaybeden, sokakta yürüyecek 
yüzü kalmayan Akp iktidarı-
nın baskı  ve güç kullanarak 
toplumu hizaya getirmeye 
çalıştığını söyleyerek, milletin 
bu darbeye teslim olmaya-
cağını belirtti.Chp’li Mustafa 
Erdem, ”Yerel seçimlerde 
büyük bir yenilgi yaşayan 
AKP iktidarı, Cumhurbaşkanı 
seçimini kazanamayacağını 
da biliyor. Bunun için aylardır 
belediyelerimize ve belediye 
başkanlarımıza saldırıyor. 
Yetmiyor, gazetecisinden 
siyasetçisine, oyuncusundan 
öğrencisine tüm topluma 
saldırıyorlar” dedi
SEÇİMDE KAYBETTİKLERİ 
BÖYLE ALAMAYACAKLAR 
Saray Rejimi’nin yargıyı siya-

setin sopası haline getirerek, 
halkın iradesini teslim almaya 
çalıştığının savunan Erdem, 
“Ne anayasayı tanıyorlar ne 
de milli iradeyi. 
Ülkeyi kayyumlarla yönet-
mek istiyorlar. İBB Başkanı 
İmamoğlu ve çalışma arka-
daşlarına yapılan operasyon 
da bunun bir parçasıdır. Ancak 
bu millet, seçimde kaybettik-
lerini darbeyle almalarına izin 
vermeyecek. Öğrencisinden 
emeklisine halkımız demok-
ratik haklarına, anayasal 
haklarına, millet iradesine  
sahipçıkıyor. Biz vatandaşı-

mızla omuz omuza yürüdük. 
Bir olumsuzluk yaşanmadı. 
Buna rağmen demokratik 
hakları kullanmaya yönelik 
barışçıl tepkileri engelleme ve 
müdahaleler hukuki değildir. 
Yurdun birçok yerinde özel-
likle üniversite öğrencilerine 
yönelik orantısız müdahaleler 
Akdeniz Üniversitesi’nde de 
yaşandı. Bunlar bizim çocuk-
larımız. Geleceklerine sahip 
çıkıyorlar. Uygulanan şiddet 
kabul edilemez, CHP Antalya 
Örgütü olarak yanlarındayız ” 
diye konuştu. 
n MEHMET DOĞAN 

19 MART DARBESİNE 
TESLİM OLMAYACAĞIZ

Akdeniz Üniversite-
si’nde Ekrem İma-
moğlu’nun gözaltına 
alınması sebebiyle 
yürüyüş yapan 41 öğ-
renci önceki  akşam 
gözaltına alındı. İfa-
deleri alınmak üzere 
Antalya İl Emniyet 
Müdürlüğü Güvenlik 
Şube Müdürlüğü’ne 
götürülen öğrencilerin 
bugün gün içerisinde adliyeye 
sevk edilmeleri bekleniliyor. 
Türkiye İşçi Partisi Antalya İl 
Başkanı Enes Keskin, gözaltına 
alınan öğrencilerle ilgili duru-
mun an ve an takip edildiğini 
ifade etti. Cumhuriyet Halk 
Partisi Konyaaltı İlçe Başkanı 
Demet Gündüz ise gözaltına 
alınan öğrencilerin akşam 
saatlerinden itibaren durumla-
rının yakından takip edildiğini 
açıkladı. 

ANTALYA BAROSU’NDAN HUKUKİ 
DESTEK ÇAĞRISI GELDİ
Antalya Barosu gözaltına 
alınanlara hukuki destek vere-
ceklerini belirterek, “Antalya 
Barosu olarak hukuki desteğe 
ihtiyaç duyan herkesin yanında 
bulunduğumuzu kamuoyu-
na duyururuz. Hak ihlaline 
uğrayan yurttaşlarımız ve 
destek vermek isteyen meslek-
taşlarımız doğrudan instagram 
hesabımız üzerinden veya 0530 
384 45 74 numaralı telefon-
dan ulaşabilirler.” ifadelerini 
kullandı.

BU MÜDAHALE VE GÖZALTI-
LARINI KABUL ETMİYORUZ
Cumhuriyet Halk Partisi Antal-
ya İl Başkanlığı’ndan konuya 
ilişkin yapılan açıklamada, 
“Dün akşam saatlerinde Ak-
deniz Üniversitesi’nde polisin 

sert müdahalesi sonucunda 
çok sayıda üniversite öğrencisi 
genç arkadaşımız hukuksuz bir 
biçimde gözaltına alınmıştır. 
Anayasayla güvence altına 
alınan ve herhangi bir izne tabi 
olmayan toplantı ve gösteri yü-
rüyüşü hakkını kullanan genç-
lerimize yapılan bu müdaha-
leyi kabul etmiyoruz” denildi. 
Açıklamada; “Baskı rejiminin 
korkutma ve yıldırma amacı 
taşıyan gözaltı işlemlerine karşı 
üniversite öğrencilerimizin 
yanında olacağız. Geleceğini 
çaldığınız bu gençler, hukuktan 
ve demokrasiden yana olup 
bu garabet düzeni değiştire-
ceklerdir. Ulu önderimiz Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün “ 
bütün ümidim gençliktedir.” 
sözü bugün çok daha anlamlı-
dır” denildi.

35 GENÇ SERBEST BIRAKILDI 
CHP Antalya İl Başkanı Nail 
Kamacı sosyal medya üzerin-
den yaptığı açıklamada gözal-
tına alınan 41 gencin 35’nin 
serbest bırakıldığı bilgisini 
paylaştı. Gözaltına alınan 6 
gencin ise tutukluluğuna de-
vam edildiği belirtildi. Kamacı, 
Cumhuriyet Halk Partisi Antal-
ya İl Başkanlığı olarak hukuki 
sürecin takipçisi olmaya devam 
edeceklerinin altını çizdi. 
n VİLDAN ÖZKAN/
antalyakorfez.com

ÖĞRENCİLERE  
SAHİP ÇIKTILAR
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Antalya Üçkapılar Vergi Dairesine 
kayıtlı 4080152511 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 

BEKO marka 300TR model Yeni Ne-
sil ÖKC AT 0000428408 seri numa-
ralı Yazar Kasa Pos Cihazı Ruhsatı 

kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 
Özlem ÖZTÜRK

ZAYİ

TMMOB Jeoloji Mühendis-
leri Odası Antalya Şubesi, 
22 Mart Dünya Su Günü 
kapsamında suyun önemine 
dikkat çekmek ve farkın-

dalık oluşturmak amacıyla önemli bir 
etkinlik düzenledi. Etkinlikte, suyun 
insan sağlığı ve su kaynaklarının ko-
runmasına yönelik bilimsel sunumlar 
gerçekleştirildi. Etkinlik kapsamında 
Prof. Dr. Mustafa Gürhan Yalçın, “Su 
ve Tıbbi Jeoloji” başlıklı sunumuyla 
suyun insan sağlığı üzerindeki etkilerini 
ele aldı. Doç. Dr. Yasemin Leventeli 
ise “Su Temini” konusundaki bilimsel 
ve teknik yaklaşımları katılımcılarla 
paylaştı.

SU MİKTARI DÜŞÜYOR
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, 
Türkiye’nin su kaynakları açısından 
karşı karşıya olduğu tehlikeye dikkat 
çekerek, kişi başına düşen su miktarının 
yıllar içinde hızla azaldığını belirtti. 
Karancı, “Ülkemizde kişi başına düşen 
yıllık kullanılabilir su miktarı 2000 
yılında bin 652 metreküpken, 2009 
yılında bin 544 metreküpe, 2020 yılında 
ise bin 346 metreküpe düştü. Bu ra-
kamlar, Türkiye’nin su baskısı yaşayan 
ülkeler arasında yer aldığını gösteriyor. 
Eğer önlem alınmazsa, ülkemiz yakın 
gelecekte su fakiri bir ülke konumuna 
gelecek.” dedi.

SUYU HAFİFE ALMAYIN
Karancı ayrıca dünyada 2,5 milyar 
insanın sağlıklı suya ulaşamadığını 
vurgulayarak, suyun stratejik bir öneme 
sahip olduğunu belirtti. Karancı, “Su, 
hepimizin ortak varlığıdır ve doğru 
yönetilmesi gerekir. ‘Sudan ucuz’ gibi 
deyimler, suyun değerini hafife almamı-
za neden oluyor. 
Oysa, 250 gram ağırlığındaki bir tişör-
tün üretimi için bile 2,5 tondan fazla su 
harcanıyor. Suyu basite indirgememeli-
yiz.” ifadelerini kullandı.

SU FİLTRESİ UYARISI
Akdeniz Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölü-
mü’nden Prof. Dr. Mustafa Gürhan 
Yalçın, yaptığı sunumda, suyun kimya-
sal içeriğinin insan sağlığı üzerindeki 
etkilerini anlattı. Yalçın, “Ağır metaller 
içeren sular tehlikelidir. Manganez, 
arsenik, krom, kurşun, cıva, kadmi-
yum gibi kimyasal maddeler, vücutta 
birikerek ciddi sağlık sorunlarına yol 
açabilir.” dedi. Yalçın, Antalya’da su 
filtresi kullanımına karşı olduğunu 
dile getirerek, “İçerisinde ne olduğu 
bilinmeyen filtreler, yanlış kullanıldı-
ğında suyu daha zararlı hale getirebilir.” 
şeklinde konuştu.

ALZHEİMER HASTALIĞIYLA BAĞLANTILI
Yalçın, özellikle arsenik gibi madde-
lerin vücutta birikerek kanser riskini 
artırdığını belirtti. Yalçın, “Arsenik, 
Romalılar döneminden beri zehir olarak 
kullanılmış bir elementtir. Ayrıca, 
alüminyumun da Alzheimer hastalığıyla 
bağlantısı olduğu bilimsel olarak kanıt-
lanmıştır. Bu yüzden alüminyum folyo 
ve alüminyum kapların kullanımını en 
aza indirmeliyiz.” dedi.

ISPARTA’YA YÖNELİK AÇIKLAMA
Yalçın ayrıca suyun içerisindeki flor 
miktarının fazla olması durumunda 

kemik yapısında bozulmalara yol açabi-
leceğini söyledi. Yalçın, “Flor fazlalığı 
kemiklerin sünger taşına dönüşmesine 
sebep olur. Isparta bölgesinde bu duru-
ma sıkça rastlanıyor, bu yüzden orada 
su filtrelerinin kullanılması önemlidir.” 
şeklinde konuştu.

YAĞIŞLAR AZALIYOR
Etkinlikte sunum yapan Doç. Dr. Ya-
semin Leventeli ise küresel ısınma ve 
iklim değişikliğinin su kaynakları üze-
rindeki etkilerine dikkat çekti. Leventeli 
Meteoroloji Genel Müdürlüğü verilerini 
paylaşarak, “2024 yılı, son 54 yılın en 
sıcak yılı olarak kaydedildi.
Yağışlar ise geçen yıla göre yüzde 16 
oranında azaldı. Türkiye, yarı kurak 
bir iklime sahip ve giderek daha fazla 
kuraklaşan bir bölge haline geliyor.” 
dedi.Leventeli, içme suyu kaynaklarının 
korunmasının hayati önem taşıdığını 
belirterek, şehirleşme ve sanayileşme-
nin bu kaynaklar üzerindeki 
olumsuz etkilerini vurguladı. 
“2012 yılında içme suyu 
havzalarındaki toplam yerle-
şim alanı 78 bin 500 hektar-
ken, 2017’de bu rakam 116 
bin hektara yükseldi. Bu, 
içme suyu kaynaklarımızın 
giderek daha fazla tehdit 

altında olduğunu gösteriyor.” ifadelerini 
kullandı.

SU KAYNAKLARI KORUNMALIDIR
Türkiye’nin su kaynaklarını daha ve-
rimli kullanması gerektiğini belirten Le-
venteli, tuzlu sulardan tatlı su elde etme 
gibi alternatif yöntemlerin geliştirilmesi 
gerektiğini söyledi. “Aşırı su tüketimi 
önlenmeli, mevcut su kaynakları ko-
runmalı ve yeni kaynaklar aranmalıdır. 
Doğal kaynaklarımızı sürdürülebilir bir 
şekilde kullanmazsak, su krizi kaçınıl-
maz hale gelecek” diye ekledi.Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Başkan Vekili 
Bayram Ali Çeltik de yaptığı konuş-
mada, suyun hayati bir değer taşıdığını 
vurgulayarak bu tür farkındalık etkinlik-
lerinin önemine dikkat çekti.Etkinliğin 
ardından TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Antalya Şube Başkanı Mustafa 
Karancı her iki isme plaket verildi. 
n ERTUĞRUL GÜN

KRİTİK 
UYARI

SU KAYNAKLARI HIZLA TÜKENIYOR 

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, 
Türkiye’nin su kaynakları açısından karşı karşıya olduğu tehlikeye dikkat çek-
ti. Karancı, kişi başına düşen su miktarının yıllar içinde hızla azaldığını belirtti.

Mustafa 
Karancı Doç. Dr. Yasemin 

Leventeli
Prof. Dr. Mustafa 
Gürhan Yalçın

w GAYRİMENKUL SATIŞ İLANI
DOSYA NO: 206051207- 2025/2 SATIŞ DOSYASI       İLİ: ANTALYA, MURATPAŞA
TAPU KAYDI: Antalya, Muratpaşa, Demircikara mah., 6632 Ada, 4 Parsel, Zemin Kat, 
4 nolu bağ.bölüm 
İMAR DURUMU: Murtapaşa Belediye Başkanlığı İmar ve Şehircilik Müdürlüğünden alı-
nan güncel bilgilerde değerlemeye konu taşınmaz; Yüksek zemin katta ticaret (5,50 m) 
kullanımı zorunlu konut alanında kalan parselin yapılanma şartları Taks;0,2 Kaks;0,8 
ayrık nizam 4 kattır. Gayrimenkulün 03/02/1995 tarih ve 02/16 tarihli ilk yapı ruhsatı 
ve 4/3/96 tarih ve 1/37 sayılı tadilat yapı ruhsatı ve 9/12/97 tarih ve 160/16 sayılı yapı 
kullanım izni belgesi bulunmaktadır.
YERİ: Değerlemeye konu taşınmaz, Antalya ili, Muratpaşa İlçesi, (Demircikara) Çağ-
layan Mahallesi, Barınaklar Bulvarı No: 5, kat: zemin kat, Daire: 4 adresinde yer al-
maktadır. Taşınmaza ulaşım; Antalya merkezinden Lara yönünde ulaşımın sağlandığı 
başlıca ulaşım akslarından Tekellioğlu Caddesi üzerinde Muratpaşa Belediyesi Binası 
geçildikten sonra Barınaklar Bulvarında 200 metre ilerlenir ve solda taşınmazın yer al-
dığı binaya ulaşılır. 
ÖZELLİKLERİ: Ekspertize konu gayrimenkul üst gelir gurubunun konut alanı olarak 
tercih ettiği muhitte yer almaktadır. Ulaşım ve altyapı sorunu bulunmayan bölgede cad-
de üzerinde yer alan binaların zemin katları ticari üst katları konut amaçlı kullanılan 
yapılardan oluşmaktadır. Ara sokakta tamamı konut fonksiyonuna yönelik yapılar bulun-
maktadır. 6632 Ada 4 parsel 871 m2 arsa üzerinde; ayrık nizamda 2bodrum+zemin+3+-
çatı katlı yapı bulunmaktadır. 2.Bodrum katta depolar,1. Bodrum katta 1 mesken ve 2 
dükkân, zemin ve üst katlarda 2 şer mesken yer almakta olup, taşınmazda toplam 11 
bağımsız bölüm yer almaktadır. Bina girişi bodrum katta batı cepheden sağlanmaktadır. 
Zemin katta yer alan 4 nolu mesken kuzey, güney ve batı cepheli olup, bina girişine göre 
ön cephede, yer almaktadır. Mesken 3 oda, salon mutfak banyo Wc ve 2 balkondan 
oluşmaktadır. 138 m2 kullanım alanına sahiptir. 
MUHAMMEN BEDELİ: 8.300.000,00 TL (sekizmilyonüçyüzbinlira)
SATIŞ ŞARTLARI: 10.04.2025 tarihinde; Saat: 11.00-11.05arasında Antalya Sosyal 
Güvenlik İl Müdürlüğü Muratpaşa Sosyal Güvenlik Merkezi 1. Kat İcra Satış Servisi 108 
Numaralı Odada açık arttırma suretiyle satışı yapılacaktır. Birinci arttırma tayin edilen 
zamanda gayrimenkul üç defa bağırıldıktan sonra teklif edilen en yüksek rayiç bedelin 
% 75’i + takip masraflarını ve varsa rüçhanlı alacakların toplamını geçmesi şartıyla en 
çok arttırana ihale edilir. Artırılan bedel bu miktarı bulmazsa en çok artıranın taahhüdü 
baki kalmak kaydıyla 24.04.2025 günü aynı yer ve saatte ikinci arttırmalar yapılacaktır. 
İkinci artırmalarda rayiç bedelin %50’si + takip masraflarını ve varsa rüçhanlı alacak-
ların toplamını geçmesi şartıyla gayrimenkul en çok artırana ihale edilir. Şu kadar ki 1. 
artırmada istekli çıkmaz veya pey sürülmezse ikinci artırmada 6183 sayılı yasanın 94. 
maddesi gereğince birinci artırmadaki şartlar aranacaktır.     
2- Teminat, arttırmaya esas rayiç bedelin %7.5’u olan; 622.500,00 TL’dir. (Banka-
ya yatırılacak)
3- Resmi ihale pulu, damga vergisi, tapu alım satım harcı ve masrafları tellaliye resmi, 
KDV ve gayrimenkul teslim masrafı alıcıya aittir.   
Ayrıntılı bilgi almak isteyenlerin 2025/2 sayılı dosyadan İcra Satış Servisi’ne başvur-
maları, Satış Şartnamesinin icra dosyasından ve www.sgk.gov.tr satış ilanları internet 
sayfasından görülebileceği, masrafların ödenmesi şartı ile şartnamenin bir örneğinin 
isteyene gönderilebileceği ilan olunur.           

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02195676

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) 
ve Antalya Tarım Konseyi (ATAK) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Çandır, Türkiye İstatistik Kuru-
mu’nun (TÜİK) açıkladığı Ocak 
ayı Tarımsal Girdi Fiyat Endek-
si’ni (Tarım-GFE) değerlendirdi. 
Tarım-GFE’nin Ocak ayında aylık 
yüzde 5,89 ilan edildiğini belir-
ten Çandır, “Bu rakam, endeksin 
ölçülmeye başladığı 2015 yılından 
itibaren Ocak ayları ortalamasının 
(3,99) oldukça üzerinde bir artış 
olarak ilan edilmiştir. Böylece 
Eylül ayından itibaren ilan edilen 
düşüşler, aylık göstergelerde son 
bulmuştur” dedi. Tarım-GFE’nin 
yıllık yüzde 30,49 arttığını kayde-

den Çandır, “Bu yıllık rakam, son 
9 yılın Ocak ayları ortalamasına 
(30,55) yakındır. TÜİK’in Ocak ayı 
için açıkladığı tarımsal girdi fiyat-
ları enflasyonu, 10 yıllık Ocak ayı 
ortalamalarına göre aylıkta ciddi 
artış gösterirken yıllıkta ortalama 
civarında artmıştır” değerlendirme-
sinde bulundu.

EN FAZLA ARTIŞ VETERİNER 
HİZMETLERİNDE
Ocak ayı Tarım-GFE’nin alt kalem-

lerini değerlendiren Çandır, tarımda 
kullanılan mal ve hizmetlerin 
fiyatlarında aylık yüzde 5,95, yıllık 
yüzde 29,02 arttığını, Ocak ayları 
itibariyle aylıkta ve yıllıkta 2024 
yılından daha düşük veriler ilan 
edildiği söyledi. Çandır, tohumda 
aylık yüzde 4,17, enerjide yüzde 4, 
gübrede yüzde 6,79, ilaçta yüzde 
2,15, veteriner hizmetlerinde yüzde 
32,87, yemde yüzde 2,79 ve diğer 
kalemlerde ise yüzde 19,79’luk 
artışa dikkat çekerken, ocak ayında 
yıllık değişimlere bakıldığında, to-
humda yüzde 50,09, enerjide yüzde 
21,43, gübrede yüzde 27,77, ilaçta 
yüzde 21,66, veteriner hizmetle-
rinde yüzde 49,01, yemde yüzde 
24,30, diğer kalemlerde ise yüzde 
49,13 artış olduğunu belirtti. 
Çandır, tarımsal yatırıma katkı 
sağlayan mal ve hizmetlerin fiyatla-
rında aylık yüzde 5,56, yıllık yüzde 
39,58 artış ilan edildiğini kaydetti. 
Çandır, “Tarım-GFE alt kalemle-
rindeki değişimler, geçen yıl Eylül 
ayından itibaren derece derece 
düşüş eğilimi gösterirken, Ocak 
ayında bu düşüş yerini yükselişe 
bırakmıştır” dedi.

 n BÜLTEN/ ATB 

Tarım enflasyonu 
yüzde 30,49 arttı
ATB Başkanı Ali Çandır, 
Tarım-GFE’nin yıllık yüzde 
30,49 arttığını açıkladı. 
Çandır, “Tarımsal faaliyet-
lerde bulunanlar açısın-
dan son bir yıllık eğilim, 
genel olarak üretici aley-
hine seyretmiştir.” dedi

ANTALYA- Konya yolunun Akseki- Sey-
dişehir geçişindeki 1825 rakımlı Alacabel 
Geçidi’nde kar yağışı etkisini gösterdi. 
Aralıklarla etkisini artıran kar yağışı, 
ulaşımda aksamalara neden oldu. Trafik 
ekipleri, kış lastiği ve zincirsiz araçların 
yola çıkmasına izin vermezken, ağır to-
najlı araçların geçişi kontrollü sağlanıyor. 
Kar yağışı ve zaman zaman tipinin etkisini 
gösterdiği yolda trafik kazaları da yaşan-
dı. Karayolları ekipleri, yolun ulaşıma 
kapanmaması için aralıksız çalışmalarını 
sürdürdü. n DHA

Ulaşım aksıyor 

SERIK Atatürk Anadolu Lisesi öğret-
menleri ve öğrenciler tarafından hazırla-
nan programa Kaymakam Cemal Şahin, 
Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet 
Balık, Milli Eğitim Müdürü İkram Ekiz, 
MHP İlçe Başkanı Osman Üstünmet, 
Esnaf Odası Başkanı Umut Güzel, kurum 
amirleri, sivil toplum kuruluşu temsilci-
leri ve öğrenciler katıldı. Saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın ardından Okul Müdürü 
Zafer Avcı günün anlam ve önemine iliş-
kin konuşma yaptı. Konuşmanın ardından 
öğrenciler tarafından hazırlanan şiirler 
okundu, Türklerin Ergenekon’dan çıkışı 
sahnelendi ve halk oyunları gösterisi ile 
müzik dinletisi sunuldu. n DHA
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Antalya Ticaret Borsası 
(ATB) ile Antalya Ta-
rım Konseyi (ATAK) 
işbirliğinde düzenle-

nen Tarım Gündem Programının 
konukları Ziraat Mühendisleri 
Odası Antalya Şube Başkanı 
ve Antalya Tarım Konseyi İcra 
Kurulu Üyesi Ali Top ile Jeoloji 
Mühendisleri Odası Antalya 
Şube Başkanı Mustafa Karancı 
oldu. Antalya Ticaret Borsası Ba-
sın Danışmanı Vahide Yanık’ın 
sunumuyla gerçekleşen program-
da, Dünya Su Günü öncesinde su 
varlığı ve tasarrufu ele alındı. 

YERYÜZÜNDEKİ İÇİLEBİLİR 
SUYUN ORANI YÜZDE 2,5
Jeoloji Mühendisleri Odası An-
talya Şube Başkanı Mustafa Ka-
rancı, yeryüzündeki suyun yüzde 
97,5’inin tuzlu, yüzde 2,5’inin 
içilebilir su olduğunu belirtirken, 
“İçilebilir suyun önemli bölümü 
buzullarda ve yer altı sularında 
hapis olduğu için kullanılabilen 
su miktarı daha düşük sevilerde. 
Bu nedenle su stratejiktir. Su 
olmadan yaşam olmaz” dedi.

‘KADI KAÇIRAN’ 
YAĞMURLARININ YERİNİ AŞIRI 
YAĞIŞ VE SELLER ALDI
İklim değişikliğinin kendisini 
sadece kuraklıkla göstermediğini, 
yağış rejiminin de değiştiğini 
belirten Karancı, bunun son 
dönemde yaşanan sellerle kendini 
gösterdiğini kaydetti. Karan-
cı, “Antalya’da eskiden ‘kadı 
kaçıran’ diye tabir edilen yağmur 
dönemi vardı. Yağmur 40 gün 40 
gece aralıksız ve verimli şekilde 
yağardı. Artık uzun sürede yağan 
yağışlar birkaç saat içerisinde bir 
bölgeye aşırı derecede düşüyor ve 
o bölgede sel felaketlerine neden 
oluyor” diye konuştu. 

ANTALYA’DAKİ SONDAJ 
KUYULARININ YÜZDE 90’I KAÇAK
Antalya’nın Türkiye’nin su 
potansiyelinin yüzde 9’una sahip 
olduğunu bildiren Karancı, son 
dönemde su varlığında ciddi azal-
ma olduğunu söyledi. Antalya’nın 
ana içme suyu kaynağı Kırk-
göz’den geçmiş yıllarda saniyede 
15 metreküp su alınırken, şimdi 
su veriminin saniyede 3 metrekü-
pe kadar düştüğüne dikkat çeken 

Karancı, Burdur ve Isparta’daki 
yağışların azalmasının Antal-
ya’nın su kaynaklarını etkilediği-
ni vurguladı. Kaçak sondajın su 
varlığını tehdit eden en önemli 
unsurlardan olduğunu kaydeden 
Karancı, “Antalya’da 100 bine 
yakın sondaj kuyusu var, bunun 
yüzde 90’ı kaçak. Ölçemediğimi-
zi yönetemeyiz, sondajlardan ne 
kadar kaçak olduğunu bilmezsek 
suyu yönetemeyiz” diye konuştu.

‘SUYUMUZ SAHİPSİZ’ DEDİ, SU 
MÜFETTİŞLİĞİ ÖNERDİ
Suyun 8-9 bakanlığın yetkisinde 
olduğunu, iletişim ve entegrasyon 
sıkıntısı olduğunu söyleyen Ka-
rancı, “Suyumuz sahipsiz” dedi. 
Karancı, su kanunun yenilenmesi-
ni önerdi. Karancı, suyun korun-
masında jeoloji mühendislerine 
aktif görev verilmesi gerektiğini 
de söylerken, “Nasıl vergiler zayi 
olmasın diye vergi müfettişleri 
var, nasıl müfredata uygun eğitim 
alınsın diye okullara müfettiş 
gönderiliyor, jeoloji mühendisleri 
de su müfettişi unvanıyla sahada 
su yönetiminde aktif rol alabilir” 
diye konuştu.

‘BİR KİLO MUZ İÇİN 800 LİTRE 
SU KULLANIYORUZ’
Tarımsal üretim yapılırken mal-
zemeden, ilacı, gübresi, enerjisi, 
işçiliğine kadar her türlü girdi-
nin maliyetinin hesap edildiğini 
ancak dönüm başına tüketilen 
on binlerce metreküp suyun 
hesap edilmediğine dikkat çeken 
Mustafa Karancı, “1 kilogram 
muz yetiştirmek için 800 litre su 
kullanıyoruz. Biz tropikal iklimde 
yaşamıyorsak bölgeye uygun ta-
rım yapmamalıyız. Suyun bitmez 
tükenmez kaynak olmadığını 
bilmeliyiz. Tarımın da imar planı 
yapılmalı. Tarımsal üretim yapı-
lırken, toprak yapısı, iklimi, 
suyu hesap etmeliyiz. Su varlığı-
na uygun tarımsal üretim yapıl-
malı” diye konuştu.

DOĞRU ADIMLAR ATILMAZSA 
2050’DE İÇECEK SU SIKINTISI 
ÇEKERİZ
Devlet Su İşleri verilerine göre, 
kişi başına düşen su miktarı 
2000’li yılların başında 1653 ton 
iken, bugün 1350 tona düştüğünü 
belirten Karancı, “2050 yılına 
kadar gerekli önlemleri almazsak 
kişi başı su miktarı 1100 tonunun 
altına düşecek. Su stresi yaşayan 

ülkeden çıkıp su fakiri ülke ko-
numuna geleceğiz” dedi. Suyun, 
tarım, endüstri, sanayi, enerji 
üretimi için ihtiyaç olduğunu, 
bu ihtiyaçlarını karşılayamayan 
ülkenin rekabet gücünün kaybola-
cağını belirten Mustafa Karancı, 
“Nasıl ekonomiyi yönetemedi-
ğinizde fakir olursanız, suyu da 
doğru yönetemezseniz su fakiri 
olursunuz. Ekonomik verileri 
doğru politikalarla kısa sürede 
değiştirebilirsiniz ama suyu yö-
netmede geç kalırsanız, politikayı 
değiştirseniz bile suyu eski haline 
kavuşturmanız mümkün olma-
yabilir. Su siyaset üstüdür, suda 
doğru adımlar atmamız gerekiyor. 
Yoksa 2050 yılında üretim ve 
içme noktasında su sıkıntı çeke-
riz” uyarısında bulundu.

DÜNYADA 2,5 MİLYAR İNSAN 
SAĞLIKLI SUYA ULAŞAMIYOR
Dünyada 2,5 milyar insan sağlıklı 
suya ulaşamadığını ifade eden 
Mustafa Karancı, “Su krizi-
ne doğru evriliyoruz. Ülkeler 
arası su geriliminin artacağı bir 
döneme yaklaşıyoruz. Mutlaka 
önlemlerimizi almalıyız” dedi.

BİR TURİST GÜNDE 800 LİTRE 
SU TÜKETİYOR
Antalya’nın nüfusunun 2,7 mil-
yon olduğunu ancak 25 milyon 
misafire ev sahipliği yaptığını 
belirten Karancı, “Biz günde 220 
litre su tüketirken, bir turist günde 
800 litre su tüketiyor. Antalya 
turizmi önemli, ülkeye 17,5 
milyar dolar döviz rezervi katkısı 
var ama suyumuz sınırsız değil. 
Suyun sürdürülebilir olması için 
adımlar atılmalı. Nasıl ki oteller 
enerji ile ilgili kısıtlamalara, 
tasarrufa gidiyorsa suyla ilgili de 
tasarruf tedbirleri alınmalı” diye 
konuştu.

MODERN SULAMA SİSTEMİ 
SUDA 3’TE 2 SU TASARRUFU 
SAĞLIYOR
Ziraat Mühendisleri Odası An-
talya Şube Başkanı ve Antalya 
Tarım Konseyi İcra Kurulu Üyesi 
Ali Top ise temiz suyun yüzde 
77’sinin tarımda kullanıldığını 
belirtirken, tarımdaki su tasar-
rufunun önemine dikkat çekti. 
Vahşi sulama sisteminden vazge-
çilerek tamamen damlama sulama 
sistemine geçilmesi gerektiğini 
vurgulayan Top, “Antalya bu ko-
nuda Türkiye’ye örnek bir kent. 

Seraların tamamında modern 
sulama sistemleri kullanılıyor. 
Bunun ülke geneline yaygınlaş-
tırılması lazım” dedi. Ali Top 
modern sulama ile vahşi sulama 
sistemi arasında 3’te 2 oranın-
da su tasarrufu sağlandığını da 
vurguladı.

ÜRETİM SU VARLIĞINA GÖRE 
YAPILMALI
Tarımsal Üretim Planlaması İl 
Teknik Komite’nin üretim plan-
laması için önemli bir oluşum 
olduğunu ancak burada ziraat 
mühendislerinin yer almamasının 
büyük eksiklik olduğunu kayde-
den Ali Top, “Ürün planlaması 
yapılırken, mühendisliği göz 
ardı edemezsiniz” dedi. Üretim 
planlamalarının su varlığı dikkate 
alınarak yapılması gerektiğini 
vurgulayan Ali Top, “Devlet 
planlama ve desteklemelerini 
artık suya göre yapmalı. Kurakçıl 
peyzaj ve üretim artık gündemi-
mizde olmalı. Geleceğimiz suya 
bağlıysa, suyun yönetimini kont-
rollü ve doğru yapmalıyız” diye 
konuştu. n YUSUF YAVUZ

YÜZDE 77’Sİ
TARIM İÇİN
Antalya Ticaret Borsası (ATB) ile Antalya Tarım Konseyi (ATAK) işbirliğinde düzenlenen Tarım 
Gündem Programı’nda su sıkıntısı ve kuraklık masaya yatırıldı. Ziraat Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Ali Top temiz suyun yüzde 77’sinin tarımda kullanıldığını söyledi. 

Avlan Gölü kurudu

Antalya Ticaret Borsası Basın Danışmanı Vahide Yanık’ın sunumuyla
 gerçekleşen programda, Dünya Su Günü öncesinde su varlığı ve 

tasarrufu ele alındı.

Ziraat Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Ali Top

Alanya Belediyesi tarafından daha 
kapsamlı ve yasal prosedürler içeri-
sinde, Kültür ve Turizm Komisyonu 
çatısı altında yeniden yapılandırılan 
Yeni Alanyalılar Platformu üyeleri 
iftarda bir araya geldi. Eski Belediye 
Binası yanındaki Ramazan Meyda-
nı’nda düzenlenen programa, Alanya 
Belediye Başkanı Osman Tarık Özçe-
lik, İlçe Müftüsü İhsan İlhan, Belediye 
Başkan Danışmanı Abdurrahman 
Açıkalın, Yeni Alanyalılar Platformu 
Koordinatörü Yasin Kınay ve 34 
ülkeden 450’yi aşkın yerleşik yabancı 
katıldı. Yerleşik yabancılara ramazan 
kültürünü tanıtmak, farklı milletlerden 
vatandaşların Alanya çatısı altında bir-
lik ve beraberlik içerisinde yaşaması-
na katkı sunmak amacını taşıyan iftar 
programında onlarca yeni Alanyalı, 
kendi kültürlerini yansıtan kıyafetler 
ve ülkelerinin bayraklarıyla yer aldı.

HOŞGÖRÜYÜ PAYLAŞIYORUZ
Renkli bir ortamda geçen iftar 
programının açılış konuşmasını 
gerçekleştiren Yeni Alanyalılar 
Platformu Koordinatörü Yasin Kınay, 
“Sizlerle bu akşam, kutlu iftar sofra-
mızı paylaşmak, bizleri büyük bir aile 
haline getiriyor ve bu güzel şehirde 
sürdürdüğümüz yaşam hepimize 
büyük bir zenginlik katıyor. Ramazan 
ayında tutulan oruç, yalnızca bedenin 
değil, kalbin, ruhun ve vicdanın da 
arınmasını sağlar. Yardımlaşma ve 
dayanışma gibi en değerli insani 
duyguları pekiştirir. Şu anda sizlerle 
paylaştığımız iftar soframız da bu 
durumun en güzel yansımasıdır. 
Bu akşam aynı 
zamanda sevgi-
mizi, saygımızı, 
dostluğumuzu 
ve hoşgörüyü 
paylaşıyoruz. 
İnsanlık için çok 
kıymetli olan bu 
değerlerle, Bele-
diye Başkanımız 
Sayın Osman 
Tarık Özçelik’in 
önderliğinde 

yeniden yapılandırılan Yeni Alanyalılar 
Platformu ile şehrimizi daha güzel 
bir yer haline getirmeyi planlıyoruz. 
İnanıyorum ki hep birlikte paylaştığı-
mız bu büyük aile sofrası, bizleri birbi-
rimize daha da yakınlaştıracak ve tüm 
dünyaya barışın, sevginin, kardeşliğin, 
hoşgörünün yayılması için bir nefes 
olacaktır” dedi.

AİLEMİZİN PARÇASI KABUL 
EDİYORUZ
Yerleşik yabancılara katılımların-
dan dolayı teşekkür eden Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik ise 
konuşmasında, “Mübarek ramazan 
ayı dayanışmanın, hoşgörünün en 
güzel ifadesidir. Bu iftar sofrasında 
bir arada olmamız, ortak geleceğimizi 
hep beraber kurabileceğimizi bizlere 
gösteriyor. Alanya, farklı coğrafyalar-
dan ve kültürlerden gelen insanların 
dostça, kardeşçe bir arada yaşadığı 
hoşgörü şehridir. Arkamda bayrakları 
bulunan 34 farklı ülkeden gelen in-
sanların şu an burada olması bunun 
ispatıdır. Şunu önemle belirtmeliyim. 
Kentimizde yaşayan herkesi, Alanyalı 
olarak görüyoruz. Hangi ülkeden, din-
den, dilden olursa olsun, burada ya-
şayan her bireyi, ailemizin bir parçası 
kabul ediyoruz. Sizler de Alanya’yı 
kendi memleketiniz gibi bildiniz. Bu-
rada hayat kurdunuz ve çocuklarınızı 
büyüttünüz. Hep beraber Alanya’mı-
zın gelişmesine, daha huzurlu ve 
yaşanabilir bir şehir olmasına katkıda 
bulunuyoruz. Bu birliktelik, bizim en 
büyük zenginliğimizdir” ifadelerine 
yer verdi. n DHA

Yeni Alanyalılar iftar
sofrasında buluştu
Yeni Alanyalılar Platformu, iftar sofrasında buluştu. 34 
ülkeden 450’yi aşkın yerleşik yabancının katıldığı prog-
ramda konuşan Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, 
“Bu iftar sofrasında bir arada olmamız, ortak geleceğimi-
zi hep beraber kurabileceğimizi bizlere gösteriyor” dedi.

ASAT Genel Müdürlüğü, yıl bo-
yunca tıkanan veya tıkanma riski 
bulunan yağmur suyu hatlarında 
temizlik çalışmalarını aralıksız sür-
dürüyor. Muratpaşa ilçesine bağlı 
Zerdalilik, Çaybaşı, Demircikara 
ve Meydankavağı mahallelerinde 
yürütülen çalışmalarla, özellikle 
yoğun yağışlarda yaşanabilecek 
su taşkınlarının önüne geçilmesi 
amaçlanıyor. 2025 yılı boyunca ise 

ana arterler ve bulvarlarda toplam 
150 kilometrelik yağmur suyu hat-
tında kapsamlı temizlik çalışmaları 
planlanıyor.Çalışmalar hakkında 
bilgi veren ASAT Genel Müdürlüğü 
Kanalizasyon Bakım Onarım ve İş-
letmeler Şube Müdürü İsmail Sercan 
Şenel, “Ocak ayında başlattığımız 
yağmur suyu temizlik faaliyetleri-
mize ara vermeden devam ediyoruz. 
100 milyon TL maliyetle hayata 

geçirilen çalışmamız, 150 kilomet-
relik yağmur suyu hattını kapsıyor. 
Ayrıca 100 kilometrelik menfez ve 
kutu baks temizliği de yapacağız. 
Bu süreçte kameralı robot araçlar 
kullanarak hatlarda meydana gelen 
tıkanıklıkları ve deformasyonları 
anında tespit edip, hızlıca müdahale 
ediyoruz. Antalya genelinde bu 
çalışmaları aralıksız sürdüreceğiz” 
dedi. n BÜLTEN/ABB

ASAT’tan afete karşı çalışma

ANTALYA-Alanya D-400 
kara yolunda seyir halindeki 
Davut Ünsal’ın kullandığı 
07 BEY 967 plakalı hafif 
ticari araç, Batı Side Köprülü 
kavşağında yolun 
solundaki çelik bari-
yerlere çarptı. Araç 
sürücüsü önlem al-
maya çalıştığı sırada 
aynı istikamette seyir 
halindeki Abdülkadir 
Erbolat’ın kullandığı 
07 LHM 95 plakalı 
otomobil de bari-
yerlere çarpan araca 
çarptı; ardından yine 

aynı istikamette gitmekte olan 
Hüseyin Sağlam’ın kullandığı 
07 LKN 80 plakalı Hyundai 
marka otomobil kaza yapan 
araçlara çarptı.   Araçlarda 

büyük çapta hasarın oluştuğu 
kazada araçlarda yolcu olarak 
bulunan Fatma Ü. ve Aley-
na S.E. yaralandı. Yaralılar, 
112 Sağlık ekiplerinin olay 
yerindeki müdahalesinin ar-
dından ambulansla hastaneye 
kaldırıldı.   Kazanın ardından 
yol ortasındaki araçların 

ilerleyememesi, 
Batı Side Köprülü 
kavşağının araç 
trafiğine kapanması 
nedeniyle yan yolda 
uzun araç kuyruğu 
oluştu. Araçların 
çekici vasıtasıyla 
yoldan kaldırılma-
sının ardından trafik 
akışı normale döndü. 
n İHA 

Zincirleme kaza



Antalya’nın Aksu 
ilçesinde 21 Mart 
Dünya Ormancılık 
Günü ve Orman 

Haftası kapsamında fidan dikim 
töreni gerçekleştirildi. Fidan 
dikim törenine Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, Antalya Orman 
Bölge Müdürü Kemal Kayıran, 
Aksu Kaymakamı Ahmet Hikmet 
Şahin, Aksu Belediye Başkanı 
İsa Yıldırım, kurum müdürleri, 
STK’lar olmak üzere çok sayıda 
öğrenci katıldı.  Fatih mahallesinde 
geçen yıl çıkan orman yangınında 
4 hektar alan yanarak küle dön-
müş yangın havadan ve karadan 
müdahale ile güçlükle kontrol altına 
alınmıştı. Orman Bölge Müdürlüğü 
ekipleri küle dönen alanı yeniden 
yeşillendirmek için harekete geçti. Bu 
kapsamda defne, keçi boynuzu, çam 
fıstığı başta olmak üzere yaklaşık 3 bin 
fidan öğrencilerin de destek vermesi ile 
toprakla buluştu. Fidanların can suları 
da yine öğrenciler tarafından verildi. 

ORMANLARA SAHİP ÇIKALIM
Fidan dikim töreninde konuşan Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, 21 Mart’ın Orman 
Haftasına olmasına dikkat çekti. Şahin, 
21 Mart tarihi ile birlikte doğanın yeni-
den uyandığını söyledi. 
Ormanların doğanın süsü olduğunu 
ifade eden Şahin, “Aynı zamanda büyük 
fonksiyonlar ifa ediyorlar. Pek çok can-
lının eli, bizler için havayı temizleyip 
oksijen sağlıyor. Ormanların faydalarını 
saya saya bitiremeyiz. Manavgat’ta 
dünyanın da en büyük yangınlarından 
birini yaşadık. O dağlar yangından son-
ra simsiyah sanki bir Mars yüzeyi gibi 
çok kötü bir görüntü oldu. Şimdide de 
tamamen çıplak kaldı. Çok şükür orman 
teşkilatının 

emekleri ile şimdi dikilen fidanlar 1 
metreyi geçti. Hızla yeşeriyor. Eski 
haline gelmesi en az 20 yılı bulur. 
Ağaçlara gözümüz gibi bakalım. Fida-
nın toprakla buluştuktan sonra kendisini 
kurtarması en az 5 yıl sürüyor” sözleri-
ne yer verdi. 

29 ADET BAL ORMANI
Antalya Orman Bölge Müdürü Kemal 
Kayıran ise, bu yıl, ormanların belki 
de en kritik rollerinden biri olan, gıda 
güvenliği ve sürdürülebilir beslenme 
konusuna odaklandıklarını söyledi. 
Kayıran, “ “Doğanın Lezzeti Ormanda 
Saklı” temasıyla başlattığımız, ülke-
mizin zengin bitki örtüsü içerisinde 
yer alan Yaban Mersin’i, Ahududu, 
Böğürtlen, Karamuk, Kuşburnu, Dağ 
Çileği, Alıç, Kızılcık ve daha nice mey-
veli orman ağaçlarının yer aldığı doğal 
ormanlarımızın yanı sıra Antalya’mızda 
kuruluşlarını tamamladığımız 29 adet 
Bal Ormanıyla, arıcılık destekleriyle 
arılar ve diğer tozlayıcılar için yaşam 

alanı sunarak 
tarımsal verimliliği 
arttırmak suretiyle 
ekosistemimizin 
geleceğini teminat 
altına almaya yö-
nelik çabalarımızı 
sürdürüyoruz.” 
dedi. 

DOĞAL 
KAYNAKLAR 
AZALIYOR
Tıbbi ve aro-
matik bitkilerin 
üretimi ile 
geleneksel 

ve modern tıbbın 
vazgeçilmez hammaddelerini sağladık-
larını ifade eden Kayıran, aynı zaman-
da ORKÖY’ün sosyal ve ekonomik 
projeleriyle kırsal bölgelerde ekonomik 
fırsatlar yarattıklarına dikkat çekti. 
Dünya nüfusundaki artışların, iklim 
değişikliği, doğal kaynakların azalması 
ve çevresel bozulmalar gıda üretimini 
ve erişimini tehdit ettiğini ifade eden 
Kayıran, küresel gıda krizine karşı 
koyabilmek için doğanın dön-
gülerine uygun, sürdürülebilir 
çözümler üretilmesi gerektiğine 
dikkat çekti. 

ORMANLAR GIDA GÜVENLİ-
ĞİNİN GARANTÖRÜ
Kayıran, “Ormanlardan elde 
ettiğimiz meyveler, yemişler, 
mantarlar, tıbbi ve aromatik bit-
kiler, bal, yabani tahıllar ve kök-
ler, dünya genelinde milyarlarca 
insan için doğrudan gıda kaynağı-
dır. İşte tam da bu noktada ormanlar, 
gıda güvenliğimizin garantörü olarak 
karşımıza çıkıyor. Çünkü ormanlar 

yalnızca doğrudan sağladıkları gıda 
ürünleriyle değil, aynı zamanda tarımsal 
üretimi destekleyen ekolojik sistemleri 
ile de hayati bir rol oynar. Ormanlar 
aynı zamanda toprak verimliliğini artı-
rır, erozyonu önler ve su kaynaklarını 
korur.” açıklamasında bulundu.

DAHA FAZLA GAYRET GÖSTERELİM
Çevre dostu olan kişi tüm canlıların da 
dostu olduğunu vurgulayan Kayıran, 
“Bunun için 21 Mart Dünya Orman-
cılık Günü ve Ormancılık Haftası’nda 
doğamıza, ormanlarımıza karşı sorum-
luluklarımızı da hatırlama, hatırlatma 
günü olarak görüyoruz. Orman varsa, 
hayat var! Ormanlar sadece yeşil alanlar 
değil, aynı zamanda soframızdaki 
ekmeğin, meyvenin, suyun ve nefes 
aldığımız havanın kaynağıdır. Doğanın 
Lezzeti olan orman varlığımızı ko-
rumak ve gelecek nesillere aktarmak 
için hep birlikte çok daha fazla gayret 
göstermeliyiz.” sözlerine yer verdi. 
n ERTUĞRUL GÜN

7HABER>> 22 Mart 2025 CUMARTESI

AKSU’DA FIDAN
DIKME TÖRENI
Antalya Valisi Hulu-
si Şahin, Aksu ilçe-
sinde 21 Mart Dün-
ya Ormancılık Günü 
ve Orman Haftası 
kapsamında fidan 
dikim törenine ka-
tıldı.  Şahin, “Ağaç-
lara gözümüz gibi 
bakalım. Fidanın 
toprakla buluştuk-
tan sonra kendisini 
kurtarması en az 5 
yıl sürüyor” dedi.

BÜYÜKŞEHIR Belediyesi, 21 Mart 
Dünya Down Sendromu Farkındalık 
Günü’nde, Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Özel Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi’nde bir dizi etkinlik düzenledi.
Antalya Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa Gürbüz, 
öğrenciler, aileleri, eğitimciler, STK ve 
kurum temsilcilerinin katılım sağladığı 
farkındalık etkinliğinde downsendrom-
luçocuklareğlence dolu bir gün geçirdi.

AĞAÇ DİKTİLER
Film gösterimi ve Antalya Tatarlar 
Derneği üyelerinin hazırladığı konserin 

ardından sahne alandownsendromlu 
çocuklar şiir dinletisi ve sahne gös-
terilerini sergiledi.Aileleriyle birlikte 
palyaço, müzik, dans, spor ve atölye 
etkinlikleriyle keyifli bir gün geçiren 
öğrenciler, farkındalık gününe destek 
olmak amacıyla etkinliklere katılan 
Orman Bölge Müdürlüğü ekipleriyle 
birlikte ağaç dikimi gerçekleştirdi.Özel 
eğitim merkezi bahçesine narenciye, 
defne ve çam ağaçlarıdikildi.

FARKINDALIK ÖNEMLİ
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Gürbüz, down-
sendromunun bir hastalık değil genetik 
bir farklılık olduğuna dikkat çekerek, 
“Down sendromlu bireylerimiz sevgiye 
ihtiyaçları olduğunu, desteklenmeleri 
gerektiğini bugün burada birkez daha 
vurguladık. Farkındalık oluşturan güzel 
bir etkinlik oldu. 21 Mart Orman Hafta-
sı olması nedeniyle çocuklarımızla ağaç 
dikimi de gerçekleştirdik. Onlarında 
burada bir hatıra bırakmasını istedik. 
Tüm engelli bireylerimize yönelik bu 
kapsamlı tesisimizde eğitim ve reha-
bilitasyon çalışmalarımız var ücretsiz 
olarak vatandaşlarımıza hizmet verme-
ye devam edecektir” dedi.

TEŞEKKÜR EDERİZ
Programa katılan öğrenci velileri de ço-
cuklarının sundukları gösterileri keyifle 
izledi. Öğrenci velisi Nur Fatma Macit 
ise “Böylesi bir etkinlikten dolayı çok 
mutlu olduk. Oğlum gibi downsend-
romlu bireylere farkındalık oluşturul-
ması son derece önemli. Engellilerimi-
zin her zaman anılması ve korunması 
gerektiğini düşünüyorum.  Böyle bir 
kuruluşun olmasından, böyle aktivite-
lerden dolayı çok memnunuz başka-
nımız Muhittin Böcek’e çok teşekkür 
ediyoruz” diye konuştu. 
n BÜLTEN/ABB 

Özel çocuklar baharı kutladı
Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
Özel Büyükşehir Özel Eğitim 
Okulu ve Rehabilitasyon Merke-
zi’nde Dünya Down Sendromu 
Farkındalık Günü kapsamında 
etkinlikler düzenledi. Down-
sendromlu çocuklar sahne 
gösterileri, spor aktiviteleri ve 
müzik eşliğinde doyasıya eğlen-
di. Program kapsamında Orman 
Haftası dolayısıylahatıra ağaç 
dikimi de gerçekleştirildi.

KONYAALTI Belediyesi Fuayesi’nde 
Çanakkale şehitleri anısına düzenlenen 
serginin açılış kurdelesini, Konyaaltı İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Mehmet Gürcan, 
Şube Müdürü Mehmet Çiftçi, Aile ve 
Sosyal Hizmetler İl Müdürü Galip Sökmen, 
KONHEM Müdürü Nuray Uluçay, kurs 
öğretmeni seher Demirkıran birlikte kesti.
Sergide öğretmen Seher Demirkıran’ın 
eğitim verdiği genç ve yetişkin kursiyerle-
rin Çanakkale Zaferi’ni anlatan keçe, resim 
ve rölyef çalışmaları yer aldı. ‘Onlar hiçbir 
zaman geri dönmeyi düşünmediler, Çanak-
kale geçilmez dediler’ sloganıyla sergilenen 
eserler hayranlıkla incelendi. KONHEM 
Müdürü Nuray Uuçay, “Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarını, Türk 
ordusunun kahraman evlatlarını, vatan uğ-
runa hayatlarını feda eden tüm şehitlerimizi 
bir kez daha rahmetle ve şükranla anıyo-
ruz” dedi.   n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDIYESI 

ŞEHITLERE 
SAYGI SERGISI

21 MART Dünya Down Sendromu Farkın-
dalık Günü kapsamında, Manavgat Beledi-
yesi Meliha Ercan Engelsiz Yaşam Merkezi 
öğrencileri, Manavgat Belediye Başkanı 
Op. Dr. Niyazi Nefi Kara’yı makamında zi-
yaret etti. Kara, “Down sendromlu evlatla-
rımızla bir arada olmak, onların sevgi dolu 
dünyalarına ortak olmak bizler için büyük 
bir mutluluk. Manavgat Belediyesi olarak, 
her bireyin eşit haklara sahip olduğu bir 
toplum inşa etmek için çalışıyoruz. Engel-
siz Yaşam Merkezi’mizde öğrencilerimizin 
gelişimlerine katkı sağlamak, onları sosyal 
hayata kazandırmak adına çeşitli eğitim-
ler ve etkinlikler düzenliyoruz. Bugün de 
toplumun farkındalığını artırmak adına çok 
özel bir gün. Hep birlikte daha kapsayıcı 
ve engelsiz bir dünya için çalışmaya devam 
edeceğiz.” dedi.Ziyaretin ardından Başkan 
Kara ve öğrenciler, farkındalık oluşturmak 
amacıyla belediye bahçesinde gökyüzüne 
balon uçurdu. Renkli görüntülere sahne 
olan etkinlikte, öğrenciler büyük bir heye-
can ve mutluluk yaşadı. Etkinliğin sonunda 
öğrencilere çeşitli hediyeler takdim edildi. 
n BÜLTEN/ MANAVGAT BELEDIYESI  

ANLAMLI BULUŞMA

21 Mart Dünya Ormancılık Günü ve Or-
man Haftası dolayısıyla Korkuteli Orman 
İşletme Müdürlüğü tarafından Tatköy 
Mahallesi ASAT Korkuteli Atık Su Arıtma 
Tesisi yanında bulunan alanda fidan dikim 
etkinliği yapıldı. 1000 sedir fidanının top-
rakla buluşturulduğu etkinliğe Kaymakam 
Sezgin Üçüncü, İlçe Jandarma Komutanı 
Üsteğmen Vedat Kılınç, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü İbrahim Canbazoğlu, AK Parti İlçe 
Başkanı Osman Nuri Kök, Vergi Dairesi 
Müdürü Erdal Çetinkaya, Orman İşletme 
Müdürlüğü personeli, Tatköy Ramazan 
Karabağır İmam Hatip Ortaokulu öğrenci-
leri ve vatandaşlar katıldı. Etkinlik alanında 
kurulan stantlarda Korkuteli Orman İşletme 
Müdürlüğü tarafından katılımcılara şapka 
dağıtılırken, alana getirilen fidanlar hatıra 
ormanına dikildi. n DHA

KORKUTELI’DE 
HATIRA ORMANI 
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Muratpaşa Belediyesi 
iftar sofrası bu kez 
Kızıltoprak Mahalle-
si’nde kurdu. Başkan 

Ümit Uysal, iftar sonrası yaptığı 
konuşmada bazı müjdeler verdi. 
Uysal,  “Varlığınız için, dayanışma-
nız için, komşuluğunuz için sevgi-
niz, saygınız, şehrimize kattığınız 
o güzel duygular için barış ve 
dayanışma ortamı için her birinize 
ayrı ayrı çok teşekkür ediyorum. 
Başımız sıkışınca başvurabileceği-
miz bağımsız, tarafsız mahkemeler 
olması her evin ihtiyacı, hepimizin 
ihtiyacı. Yine Türkiye’mizde yarın 
ne yiyeceğiz diye düşünmemek ağır 
bir enflasyon altında ezilmemek 
çocuklarımız ne iş yapacak, ne 
giyeceğiz diye düşünmemek hepi-
mizin ihtiyacı. Hep beraber 
üretebilmek, ürettiğimizi 
paylaşabilmek, kal-
kınmak, zenginlikte 
buluşmak, zenginliği 
paylaşırken buluş-
mak, yoksullukta 
değil, zenginlik-
te buluşabilmek 
hepimizin ihtiyacı. 
Ancak İki yakamız 
bir araya gelmiyor.” 
dedi
MÜCADELEMİZ 
BİTMEYECEK
Tüm bunlarla birlikte siyasi rekabe-
tin demokrasi sınırlarını zorlayabil-
diğini de dile getiren Başkan Uysal, 
“Maalesef yarınımıza olan güveni-

miz, 
inancı-

mız, birlik beraberliğimizin getirdi-
ği barış ortamı her geçen gün bazı 

olaylarla zedelenebiliyor. 
Ama mücadelemiz bit-
meyecek. Çocuklarımız, 
yeni kuşaklarımız, bu 

gözleri ışıl ışıl parlayan 
canlar, bu güzellikler in-

şallah bunu başaracak” diye 
konuştu. 

40 BİN KOMŞUMA MÜJDELİYORUM
Başkan Uysal, iftarda ayrıca 
Antalya’da 8 mahallenin tamamı, 
Fener ve Güzeloba mahallerinin 
belli bölümlerini içine alan Kırcami 

imar planlamasına ilişkin önem-
li bir gelişmeyi paylaştı. Başkan 
Uysal, şunu söyledi:“Kırcami’de 
çap verebilir, inşaatlar başlayabilir 
hale gelmiş bulunuyoruz. Hukuki 
mücadeleyi kazanmış bulunuyoruz. 
Buradan bütün Antalya’mıza, 40 
bin komşumuza müjdeliyorum. Bir 
an önce herkes gerekeni yapabilir. 
Çapını alabilir, inşaatına başlayabi-
lir. Biz de süreç içinde şehirleşmey-
le ilgili bizim belediyemize düşen 
görevleri yapacağız.” n BÜLTEN/
MURATPAŞA BELEDİYESİ 

ÜMIT UYSAL’DAN 
KIRCAMI MÜJDESI

YILLARDIR IMAR BEKLEYEN BÖLGEDE INŞAATLAR BAŞLAYABILIR 

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Kızıltoprak Mahallesi’nde düzenlenen iftar sonrası 
önemli açıklamalar yaptı. Kırcami imar planlamasında hukuki mücadeleyi kazandıklarını müjde-
leyen Uysal, “Kırcami’de çap verebilir, inşaatlara izin verebelir hale gelmiş bulunuyoruz” dedi.  

ANTALYA Bilim Merkezi, Bilim 
ve Teknoloji Haftası kapsamında 
anlamlı bir etkinliğe ev sahipliği 
yaptı. Dünya Pi Günü’nü içine alan 
hafta kapsamında, “Mezopotam-
ya’dan Günümüze Matematik ve 
Pi’nin Sonsuz Yolculuğu” konu-
lu bir konferans gerçekleştirildi. 
Akdeniz Üniversitesi Fen Fakültesi 
Matematik Bölümü Başkanı Prof. 
Dr. Simten Bayrakcı Doğan, konfe-
ransında Pi sayısının matematiksel 
dünyadaki yerini ve önemini anlattı. 
Öğrencilere Pi sayısı hakkında 
çeşitli ispatlar yaptırarak interaktif 
bir deneyim sundu. Konuşmasında, 
“Öğrencilerimizle birlikte matema-

tik dünyasında bir gezintiye çıktık. 
Pi hakkında konuştuk, çeşitli mate-
matiksel ispatlar gerçekleştirdik ve 
bilim merkezinde yer alan matema-

tik atölyesini gezdik” dedi. 
KEYİFLİ BİR ÇALIŞMA 
Antalya Bilim Merkezi Matematik 

Atölyesi Eğitmeni Duygu Ecem Öz-
demir de etkinlik hakkında şunları 
söyledi: “Bilim ve Teknoloji Haftası 
kapsamında birçok keyifli etkin-
lik gerçekleştirdik. Bu haftanın en 
önemli günlerinden biri de Pi Günü. 
Yıl boyunca Pi’yi içeren etkinlikler 
yapıyoruz ve bu etkinlik sayesinde 
katılımcılarımız matematik ve Pi sa-
yısının önemini bir kez daha öğren-
miş oldular” diye konuştu. Özdemir, 
“Telefon numaramız 314 10 10. Bu 
numara, Pi sayısının 3.14 ile bağlan-
tı kurarak, bilim ve teknolojiye olan 
bağlılığımızı simgeliyor “ dedi.  
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Kepez’de  Dünya
Pi Günü etkinliği
Kepez Belediyesi’nin çatısı altında hizmet veren Antalya Bilim Merkezi’nde “Bilim ve 
Teknoloji Haftası” kapsamında birbirinden güzel etkinlikler düzenlendi. Dünya Pi Gü-
nü’nde, Pi sayısının tarihsel gelişimi ve matematiksel önemi üzerine konferans verildi.  

Antalya Valisi Hulusi Şahin, koruyucu 
aileler ve çocuklarla iftar programında 
bir araya geldi. Manavgat Kaymakamlığı 
ile Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü 
koordinesinde gerçekleştirilen progra-
ma Vali Hulusi Şahin ve eşi Ebru Şahin, 
Manavgat Kaymakamı Adil Karataş, Aile 
ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Galip 
Sökmen, koruyucu aileler ve çocuklar 
katıldı. Programda konuşan Vali Şahin, 
koruyucu ailelerin çocuklara gösterdiği 
şefkat ve emeğin önemine dikkat çekti. 
Vali Şahin, “Ramazan ayı, evlatlarımıza 
daha büyük bir ihtimamla yaklaşmamız 
gereken ve Rabbimizin bizi özellikle 
bu konuda uyardığı mübarek bir ay. 
Ramazan ayını yalnızca oruç tutarak 
değil, iyilikler yaparak ve daha iyi bir 
insan olmanın yollarını arayarak değer-
lendirmeliyiz. Bu hususta evlatlarımıza 
kendi çocukları gibi şefkatle bakan tüm 
koruyucu ailelerimize teşekkür ederim. 
Manavgat’ımızı, Antalya’mızı ve ülkemizi 
daha iyi yerlere taşımak ve evlatlarımıza 
daha güçlü bir Türkiye bırakmak için var 
gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz. 
Ülkemiz ve milletimiz payidar olsun, 
Allah devletimize zeval vermesin” ifade-
lerini kullandı. Vali Hulusi Şahin ve eşi 
Ebru Şahin ardından, koruyucu ailelerle 
sohbet ederek çocuklarla yakından ilgi-
lendi ve günün anısına hatıra fotoğrafı 
çektirdi.  n DHA 
  

Korucuyu aileler
için iftar verildi

Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakültesi 1. sı-
nıf öğrencileri, Ulusal Kolorektal Kanser 
Farkındalık Ayı kapsamında anlamlı bir 
etkinliğe imza atıyor. Tıp Fakültesi Genel 
Cerrahi Anabilim Dalı Öğretim Üyesi ve 
Hastane Başhekim Yardımcısı Doç. Dr. 
Volkan Doğru’nun koordinatörlüğünde 
gerçekleştirilen etkinlikte, hastane içe-
risinde kurulan stant ile kolon kanserine 
karşı bilgilendirme ve farkındalık çalış-
maları yürütülüyor.’Haydi Bir Dikiş De 
Sen At’ sloganıyla düzenlenen etkinlikte, 
standa gelen vatandaşlara önce kolon 
kanseri hakkında detaylı bilgi veriliyor. 
Ardından farkındalığı artırmak amacıyla 
isteyen vatandaşlar, mavi yelek dikerek 
veya mavi kurdele yaparak etkinliğe 
katılım sağlıyor. Ayrıca, ziyaretçiler 
anı defterine duygu ve düşüncelerini 
yazarak bu anlamlı etkinliğe katkıda 
bulunabiliyor.Hem hastalara umut olma-
yı hem de toplumda bilinç oluşturmayı 
amaçlayan etkinlik, 31 Mart tarihine 
kadar Akdeniz Üniversitesi Hastanesi H 
Blok’ta devam edecek.

FAYDALI BİR ETKİNLİK
Eşini muayene olması için hastane-
ye getirdiği sırada standı görüp bilgi 
aldıktan sonra gönüllülük yeleğini diken 
Halil İbrahim Peker, “Buradan geçerken 
standı gördüm, uğramak, bilgi almak 
istedim. Gönüllülük yeleğini beraber 
diktik arkadaşlarla. Bence çok güzel bir 
etkinlik olmuş, çok bilinçlendirici bir 
etkinlik. Kendim de kolon kanseri için 
tetkik yaptıracağım” ifadelerini kullandı. 
n BÜLTEN/AÜ 

FARKINDALIK 
ETKİNLİĞİ 

Kepez Belediyesi, personeline 
yönelik “Temel Yangın Güvenliği 
Eğitimleri”ni sürdürüyor. Daha önce 
belediyenin ana hizmet binasında 
gerçekleştirilen yangın güvenliği 
eğitimlerinin ardından, bu kez saha 
personeline yönelik yangın eği-
timleri verildi. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı 
Eğitim Şube ve Önleme Müdürlü-

ğü personeli Veliddin Alp, yangın 
güvenliği hakkında kapsamlı bilgiler 
aktardı. Belediye’nin Fevzi Çakmak 
Mahallesi’ndeki şantiye alanında, it-
faiyenin görevleri, yangın nedenleri, 
doğru ihbar verme teknikleri, yangın 
anında stres yönetimi ve yangın 
söndürme yöntemleri gibi konularda 
bilgilendirmeler yapıldı. n BÜLTEN/
KEPEZ BELEDİYESİ 

Personele 
yangın 
güvenliği 
eğitimi


